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    SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa 24. sjednice  Skupštine  Istarske županije, održane  29. siječnja 2007. godine 
(ponedjeljak) u  Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
   (Početak u  17,00 sati ) 
 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine 
Istarske županije (IDS-SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 
 Pozdravlja sve prisutne  kolege vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije. 
 Pozdravlja : 
 -     Gospodina župana, Ivana Jakovčića 

- Zamjenike župana , Sergia Bernicha 
- članove Poglavarstva, koji prisustvuju  sjednici 
- resorne pročelnike  županijskih  ureda, 
- predstavnike javnih medija i sve ostale, koji su  prisutni na  24. sjednici Skupštine 

Istarske županije. 
 
 Naglašava da je ovo  prva radna sjednicu u 2007. godini, da želi da Skupština  bude 
odgovorna u svom radu kao i do sada u ime onih koji su  izabrali vijećnike  da ih predstavljaju 
u ime građana Istre, pa vijećnicima i vijećnicama i svim prisutnima  želi sve nabolje u  2007. 
godini. 
 Prije utvrđivanja dnevnog reda moli  tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu Ivančić, da 
izvrši prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 24. sjednici Skupštine Istarske županije. 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan 
2. MARINO ROCE HDZ Nan utvr.d.r. 
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  
4. LOVORKA LOVRIĆ HDZ   
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan 
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Nakon utvr. d.r. 
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/ Odsutan 
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU   
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ ISDF  
14. TULLIO PERSI ISDF  
15. ORIANO BULIĆ ISDF  
16. VLADIMIR  GAŠPARINI ISDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS Odsutna (O) 
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS Odsutsn (O) 
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
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27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Furia Radina Ods. 
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  Nak. Utvr. d.r. 
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP  
  

Hvala lijepa. 
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu i kulturu  Istarske županije,  
Dr.  ROMANITA ROJNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske 
županije,   
Članovi Poglavarstva : 
TULIO DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za održivi razvoj, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član  Poglavarstva zadužen za  prostorno  planiranje i zaštitu okoliša,  
ORIANO OTOČAN, član Poglavarstva zadužen za međunarodnu suradnju,  
KRISTINA BULEŠIĆ, član Poglavarstva zadužena za civilno društvo, 
MIODRAG ČERINA, pročelnik Kabineta župana Istarske županije, 
BRUNO BULIĆ, predsjednik sindikata Istre i Kvarnera 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, konstatira da je prozivkom utvrđeno  da je na 
početku  24. sjednice Skupštine Istarske županije  prisutno 29 (a  nakon utvrđivanja dnevnog 
reda po dolasku Marina Roce, Ede Klapčić i Maura Ivančića  ) 32  od  41 vijećnice  i 
vijećnika, pa Skupština ima kvorum i može pravovaljano raditi i donositi odluke. 

U nastavku iznosi da je « među opravdano odsutnima  i  kolega vijećnik Lino Červar, 
koji s velikih uspjehom vodi Hrvatsku rukometnu  reprezentaciju na Svjetskom prvenstvu u 
Njemačkoj. Svjedoci smo 7 uzastopnih   pobjeda. Mislim da mogu  (aplauz) komotno 
predložiti, što i pljesak potvrđuje, izborniku,  vijećniku Linu Červaru i njegovim rukometašima, 
da mu uputimo čestitke za 7 uzastopnih pobjeda i da im zaželimo puno sportske sreće u 
sutrašnjem  susretu, koji je kvalifikacijski sa reprezentacijom Francuske. Živimo u uvjerenju 
da će i tu ključnu utakmicu naši rukometaši pod vodstvom Lina Červara, našeg vijećnika, 
uspješno apsolvirati».  
  
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog reda 24. sjednice Skupštine Istarske 
županije. 
 Prijedlog  dnevnog reda od 17  točaka  vijećnici su dobili  poštom.  
 Pozivom na  Poslovnik Skupštine Istarske županije predsjednik ANTON PERUŠKO  
predlaže da se  nakon 2. točke dnevnog reda  uvrsti nova  točku 3. a) Odluka o prestanku 
mandata članice  Županijske skupštine Istarske županije i  3. b) Verifikacija mandata članice   
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Županijske skupštine Istarske županije. Sve ostale točke se pomiču za jedan broj. Treća 
točka postaje 4. točka i tako redom. 
 Otvara raspravu po prijedlogu  dnevnog reda i naglašava da pisanih prijedloga za  
nadopunu dnevnog reda nije primio.  
 Zatim zaključujem raspravu po prijedlogu  dnevnog reda  i daje  na glasanje 
utvrđivanje prijedloga dnevnog reda, uz  nadopunu  za uvrštenje  točke 3. a) i 3. b) u  dnevni, 
pa nakon glasanja, konstatira  da je za 24. sjednicu  Skupštine Istarske županije sa 29   
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV», utvrđen  slijedeći 
 

D N E V N I R E D : 
 1. 

• Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 22. sjednice  Skupštine  Istarske županije, 
•  Verifikacija skraćenog zapisnika sa 23. sjednice   Skupštine Istarske županije 

       2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
       3.   

a) Odluka o prestanku mandata članice  Županijske skupštine Istarske županije  
b) Verifikacija mandata članice   Županijske skupštine Istarske županije. 

       4. Prijedlog  Programa zaštite okoliša  Istarske županije 
       5. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Mandatno – verifikacijske komisije 

    Županijske skupštine Istarske županije 
6. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Odbora za međužupanijsku i međuregionalnu 
    suradnju , te odnose s  iseljeništvom Županijske  skupštine Istarske županije, 
7. Prijedlog Zaključka o  imenovanju članova Odbora za pitanja antifašističkih boraca 
    NOR-a i branitelja Domovinskog rata 
8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

• Izvješća o stanju zaštite i spašavanja na području Istarske županije za 
      2007. godinu, 
• Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području 
      Istarske županije za 2007. godinu  

        9.  Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustroju i djelokrugu 
             upravnih tijela Istarske županije 
      10.  Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Plana rashoda za nabavu rashoda za nabavu 

      materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola 
      i učeničkih domova Istarske županije za 2007. godinu 

       11.  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova  
      i usluga tekućeg i investicijskog  održavanja osnovnih škola Istarska županije 
      za 2007. godinu  

       12.  Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
       imovine i doda ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola  
       Istarske županije za 2007. godinu 
13.  Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za 
       starije i  nemoćne osobe Novigrad o izmjenama i  dopunama Statuta 
14.  Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za 
       starije i  nemoćne osobe  «Domenico Pergolis» o izmjenama i  dopunama Statuta 
15.  Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za 
       starije i  nemoćne osobe  «Alfredo Štiglić» Pula o izmjenama i  dopunama Statuta 
16. Prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za 
      starije i  nemoćne osobe  Raša o izmjenama i  dopunama Statuta 
17. Prijedlog Rješenja o imenovanju  sudaca porotnika  Županijskog  suda u Puli 
18. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Visoke tehničke škole u 

Puli – Politehnički studij 
 

AD – 1 
          a)  VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  22 SJEDNICE 

                            SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
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         b)   VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  23 SJEDNICE 
                            SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

Skraćene zapisnike sa 22 i  23. sjednice vijećnici su  dobili  uz poziv za sjednicu 
poštom. 

Otvara raspravu o zapisnicima sa 22. i 23. sjednice Skupštine Istarske županije.  
Vijećnik SILVANO HRELJA, iznosi  konstataciju da je na 22. sjednici Skupštine 

Istarske županije u svom vijećničkom pitanju tražio pisani odgovor vezano uz  Rockwool, 
suglasnost  Ministarstva zaštite okoliša i  prostornog uređenja i Park prirode Učka i zaštićeno 
područje  Gračišće – Pićan, kao i o  rezultatima  pregovora s Rockwoolom oko formiranja  
klastera kamionskih prijevoznika u Istri i da je u isticanju zadovoljstva na odgovor gospodina 
župana, rekaao: 

«Zahvaljujem gospodinu županu   na pristupu i veoma iscrpnom odgovoru, koliko se 
u ovom trenutku može dati. Nadam se da će  isto tako iscrpan biti i u (ne «ugovoru», nego 
odgovoru, - tiskarska greška) odgovoru u pisanom obliku. Zahvaljujem». 

Naglašava da taj odgovor nije dobio, dok je odgovor na  vijećničko pitanje sa 23. 
sjednice uredno primio u predviđenom roku Poslovnikom o  radu Skupštine Istarske 
županije. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, ističe da je rok za odgovor 30 dana po Poslovniku i 
da ukoliko nije dobio odgovor da će uputiti zahtjev službama za pisani odgovor na vijećničko 
pitanje gospodina Silvana Hrelje. 
 Pošto nije bilo drugih primjedbi zaključuje  raspravu i daje odvojeno na glasanje 
prihvaćanje skraćenog zapisnika sa  22. i 23. sjednice  Skupštine Istarske  županije, uz 
konstataciju vijećnika Silvana Hrelje, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 31 
glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila 
 

   SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

a) sa 22. sjednice Skupštine Istarske županije održane 27. studenoga   2006. godine 
b) sa 23. sjednice Skupštine Istarske županije održane  11. prosinca 2006. godine 

 
AD - 2  PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 
 

Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se : Lino Dobrila, Silvano Hrelja, Petar 
Radetić, Damir Radnić, Tullio Persi, Oriano Bulić, Vladimir Gašparini, Mauro Ivančić, Josip 
Anrton Rupnik, Danica Miletić, Tedi Chiavalon, Martin Matošević. 
 

LINO DOBRILA : 
 Gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege, dobar večer svima. 
 Imam jedno pitanje za gospodina župana. 

Pitanje se tiče  mosta na komunikaciji koja iz  pravca Raše vodi prema mostu 
Raša. Kao što  vam je, vjerojatno poznato, taj most je utvrđen kao nesiguran za promet , pa 
je  negdje u  11. mjesecu 2006. godine zatvoren za  promet za vozila koja prelaze težinu od  
10 tona. Posljedice  zatvaranja tog mosta  su te da kamioni i druga teška vozila  koja dolaze 
iz pravca Pule moraju obilaznim putem činiti još 37 kilometara više da bi stigli  u Rašu i u   
Labin preko Pazina. 

 Za sada nemamo informacije niti se može sagledati trenutak kada će se pristupiti 
sanaciji tog mosta. 

I slijedeći most, koji je za nekih 300 metara udaljen od sadašnjeg mosta na Raši, je 
upitan i pitanje je kada će doći do njegovog  eventualnog zatvaranja  zbog   sigurnosti za 
odvijanja normalnog prometa. 
 Molim gospodina župana  da li nas može informirati kakva je situacija.  Obzirom da se 
radi o državnoj cesti kada bi se moglo pristupiti sanaciji mosta na Raši. 
 Hvala. 
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ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovane kolegice i kolege, gospodine  predsjedniče Županijske skupštine, dobar 
večer svima, bona sera a tutti presenti ! 
 U ime Poglavarstva Istarske županije, gospodine vijećniče, želim vas upoznati da od 
nastanka tog problema od prije nekoliko  mjeseci, smo  odmah reagirali na način da smo 
obavijestili nadležno Ministarstvo i u  više komunikacija, konkretno i mojim dopisom ministru 
Kalmeti, zatražena je hitna intervencija  na toj državnoj cesti. Nažalost, konstatiram da se u 
međuvremenu nije ništa dogodilo, osim  jedne stvari, a to je da smo obaviješteni službenim 
putem , ali dopis je dobio  načelnik  Općine Raša, da se može očekivati početak sanacije 
mosta na Raši  sredinom drugog mjeseca ove godine. Dakle, za nekih petnaestak, 
dvadesetak dana, imamo najavu da bi trebala početi sanacija. Vidjet ćemo  da li je ta najava 
točna ili  ne i  na  slijedećoj sjednici Županijske skupštine Istarske županije, koja će biti  za 
mjesec dana, zajedno ćemo biti svjedoci  da li se dano obećanje  održava ili ne. 

Moram reći da je predugo trajalo sve to što se zbivalo, jer su građani na tom području 
stvarno  revoltirani zbog toga stanja. Želim vjerovati da će dano obećanje biti  održano i  da 
ćemo negdje 15. drugoga ove godine imati priliku vidjeti i početak sanacije  mosta na Raši.  

Naravno, postoji još i veći problem s drugim mostom, pa se nadam da će biti dovoljno 
razumijevanja da se  paralelno rješava pitanje jednog i drugog mosta.     
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu županu. 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom na pitanje. 

Riječ ima kolega vijećnik Tullio Persi. 
 
TULLIO PERSI : 
Lijep pozdrav svima. 
Htio bih zamoliti  da ubuduće financijski odjel ne pravi greške kao što su se dogodile 

u  slučaju koji ću  spomenuti.  
Jedan građanin iz Trsta mi je  poslao uplatnicu  za plaćanje poreza na barku, koju je 

imao prije  40 godina, a nakon godine dana što ju je imao su mu je ukrali, a zatim je umro. I 
sada je dobio uplatnicu da mora platiti 58,00 kuna poreza za tu barku koju nema.  

Mislim da to nije u redu. 
Drugo, ja bih molio, prije nego  budemo diskutirali  o tvornici kamene vune Rockwool  

u Pićnu i  Potpićnu, da kao  vijećnici,  dobijemo materijale što je sve  štetnoga u toj 
proizvodnji, jer navodno se govori da  bismo tom proizvodnjom obogatili Istru  sa  360 tona 
sumpornog  dioksida, 140 tona CO2, 40 tona  CO,1 tonom sumpor vodika, 47 tona fenola i  
216 tona amonijaka. 

To su sve štetne komponente za  zdravlje  ljudi, pa se  nadam da nećemo postati 
drugi Sisak što se tiče zdravlja čovječanstva. 

/A. Peruško : Vaše pitanje je !/. 
Da dobijemo  materijale u detalje prije nego budemo  raspravljali o tvornice kamene 

vune Rockwool. 
 
ANTON PERUŠKO : 
Kao  bivši kapetan Lučke kapetanije Pula kolegi  vijećniku Tuliu Persiju kažem da nije 

to stvar županijskih  službi i da će pokojni vlasnik tog čamca i dalje dobivati uplatnicu  sve 
dok zakonski nasljednik ne dođe u Lučku kapetaniju i odjavi spomenuti čamac, jer  taj čamac 
je  u  registraciji kod Lučke kapetanije i zakonski nasljednik  mora doći bilo kod  promjene 
vlasništva, bilo kod uništenja čamca, u Lučku kapetaniju odjavit ga, brisat ga iz evidencije, jer  
županijske službe podatke crpe iz upisnike čamaca. Prema tome tako treba postupiti. 

Da li gospodin župan Ivan Jakovčić želi odgovoriti  na drugo pitanje.     
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 /T. Persi  : prijavljena je krađa čamca u Novigradu /. 
 Ništa od toga. 
 Nasljednik mora doći u Lučku kapetaniju odjaviti  čamac. 
 

IVAN JAKOVČIĆ: 
 Gospodine predsjedniče, hvala  vam na vašem  odgovoru, jer je  vrlo precizan. 
Nadam se da materiju poznajete bolje od mene, i dobro je da ste vi  na to pitanje odgovorili, 
jer gospođa Silvana Kostešić danas, nažalost, ne može prisustvovati  sjednici, jer je na 
jednoj dodatnoj obuci. 
 Gospodine vijećniče, želim vas obavijestiti da sve  studije o zaštiti okoliša, kada je u 
pitanju tvornica kamene vune Rockwool, su u Istarskoj županiji, u  Ministarstvu okoliša i 
možete doći do njih kada god želite. Mogli ste doći do njih i na vrijeme se upoznati sa 
studijom o zaštiti okoliša, a ne sada kada ronite suze nad nečim što ste mogli odavna ranije 
dobiti, ako ste htjeli, da ste htjeli, kao  što mnogi drugi nisu htjeli se upoznati sa  realnim 
stanjem  onoga što znači ta tvornica. Naš Zavod i  naš Upravni odjel, naročito  naš Upravni 
odjel, odaslao je sve informacije i svi su znali da su mogli i subotom doći, ako se htjelo, jer  
gospođa koja je zadužena u našem Upravno odjelu za to je to i rekla pojedincima koji ovdje 
sjede. Međutim, nitko nije imao interesa , jer tada nikoga nije zanimalo  što znači tvornica 
kamene vune Rokwool. Ja sam tada bio protiv izgradnje te tvornice, jer sam mislio da 
dimnjak koji će se trebati izgraditi za tu tvornicu nije baš nešto što će  sjajno  upasti u okoliš. I 
to je, vjerojatno ono  što je točno, da taj dimnjak neće baš najljepše sjesti u okoliš gdje se 
tvornica gradi. 

 Međutim, činjenica je da je tvrtka Rockwool Adria dobila sve potrebne dozvole, da su 
sve dozvole pravovaljane, i da je pristupila izgradnji tvornice kamene vune. Nikoga to tada 
nije zanimalo, osim mene. Svih vas drugih, naročito onih koji danas  dižu graju oko toga, 
ništa nije tada zanimalo.  

Danas, međutim,  činjenica je da se tvornica gradi, da će se tvornica izgraditi i  da su 
prikupljeni potpisi kojima se želi doći do stanja da se provede referendum na jedan 
nevjerojatan način. I mi smo zatražili mišljenje nadležna dva Ministarstva, koja ćemo dobiti, 
nadamo se uskoro, i nakon toga ćemo vas i javnost obavijestiti o tim mišljenjima. 

 Činjenica je da se kod prikupljanja potpisa koristilo jednim pitanjem, a sada se traži  
raspisivanje referenduma s drugim pitanjem. Koliko je to pravno logično, pravno valjano itd., 
možete zaključiti sami. Vjerujem da je svima jasno da je pozadina nešto sasvim drugo. 
Jakovčić je bio protiv izgradnje te tvornice. Međutim, kako nije nitko drugi bio  protiv u to 
vrijeme kada je čitav projekt započinjao, Općina Pićan je na Poglavarstvu i Vijeću donijela 
odgovarajuće odluke. Tvrtka koja je odlučila uložiti sredstva u izgradnju  te tvornice  u 
Hrvatsku je kroz Ministarstvo  gospodarstva, Ministarstvo okoliša i druge institucije državne 
uprave, došla do pravovaljanih  dozvola i  počela gradnju tvornice. Tvornica će se izgraditi, a 
ja i dalje namjeravam biti  vrlo oštar kada je u pitanju bilo kakva emisija u okoliš Istre i već 
sam izašao s inicijativom da ćemo, ako  bude trebalo, o naš trošak, mislim da neće trebati, to 
ćemo na drukčiji  način napraviti, imati kontinuirani monitoring u prostoru oko tvornice i u 
svakom trenutku znati kakvo je  stanje u okolišu, isto onako kako to znamo kada su u pitanju  
neki drugi zagađivači u  prostoru.  

Prema tome ponavljam, Jakovčić je bio protiv izgradnje  te tvornice,  kada je bilo 
moguće spriječiti njenu gradnju, kada  se to moglo  na drukčiji  način  napraviti. Danas je to  
nemoguće , jer je očito da  je tvrtka  dobila sve neophodne pravovaljane dozvole, i u tom 
kontekstu referendumsko pitanje, koje se prikuplja na jedan način,  a sada se traži 
raspisivanje referenduma na drugi način, je nešto što, osim što nije  pravno valjano,  mi 
zaista ličini  na ono što  sam izjavio, na  jednu vrst politikantstva i na taj način ako želimo  biti 
pošteni prema okolišu  vrlo  teško možemo surađivati. 

 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Iduća je na redu za postavljanje  vijećničkog pitanja Danica Miletić.  
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DANICA MILETIĆ : 
Dobar večer svima. 

 Ja bih željela postaviti  dva pitanja gospodinu  županu. 
 Želim zamoliti gospodina župana da nas izvijesti što se planira u  Puli napraviti  sa 
zgradom Admiraliteta. Gospodin župan će  nam sigurno temeljito znati reći što je u planu sa 
zgradom Admiraliteta u Puli. 
 Drugo pitanje također upućujem gospodinu županu, a  odnosi se na dva projekta u  
Istri. Jedan se projekt  tiče  bolnice koja se planira graditi u  Puli. Zanima me dokle se stiglo  
sa ishodovanjem  potrebne  dokumentacije za gradnju bolnice u Puli. 
 Drugi projekt se odnosi na izgradnju prve veletržnice ribe u  Poreču. Zanima me dokle 
se stiglo s tom izgradnjom. 
 Unaprijed zahvaljujem. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 
Ova druga dva pitanja ćemo staviti pod  jedno, jer imate pravo na postavljanje samo  

dva pitanja. 
 Gospodin Ivan Jakovčić ima riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Kolegice Danica Miletić, želim vam potvrditi da je točan napis u medijima da sam  

razgovarao sa  premijerom Sanaderom i  ministrom Rončevićem i  načelnikom Glavnog  
stožera, gospodinom Lučićem, vezano za zgradu Admiraliteta u Puli. Kako sada  stvari stoje  
vojska je spremna napustiti zgradu Admiraliteta i predati je civilnim službama, civilnom 
sektoru.  

Ja sam predložio  da u tu  reprezentativnu zgradu  smjestimo Poglavarstvo Istarske 
županije i  razmatamo  mogućnost, vrlo logično, da oplemenimo taj prostor i sa  povijesnim 
mogućim pomorskim muzejom Istre u suradnji  s jedne strane s Povijesnim muzejom i  s 
«Uljanikom» s druge  strane. To  bismo  smjestili u prizemlju zgrade, a  na prvom i drugom 
katu bilo bi  sjedište Istarske županije i moguće još  neke institucije, jer je zgrada zaista  vrlo 
velika.   
 U ovom trenutku  moram vam  reći da sam  ostao  neugodno  iznenađen kada sam 
danas vidio  da  ispada  gotovo kao da županija ne postoji u  Puli, kao da  nešto otima Gradu 
Puli, a županija upravo želi biti  snažno prisutna  u Gradu Puli, jer je to najveći grad Istre, jer 
Poglavarstvo  formalno i Statutom ima svoje  sjedište  i  realno je i potrebno  da Poglavarstvo 
ima zaista reprezentativnu zgradu. Mi imamo sada, kao što znate, jednu solidnu zgradu  u 
Puli, međutim je premala za naše potrebe. Naše potrebe su  daleko  veće  i naravno da nam 
treba  reprezentativniji prostori. 

 Vjerujem da će zgrada Admiraliteta uskoro biti predana civilnom sektoru. Takva 
obećanja imamo od Vlade i od Glavnog  stožera HV, i  ako se to obistini, ja se nada da ćemo 
možda već tokom ove godine uspjeti useliti u  tu zgradu ili  barem u najvećem dijelu.  

Financijski dio procjenjujemo na nekih 5 milijuna kuna za uređenje fasade, što bi  
itekako oplemenilo taj dio grada, kao i za potrebe prvih reprezentativnih prostorija, sale 
Poglavarstva, sale za  druge sastanke, novinare itd. Mislimo da bismo  u  najvećoj mjeri sa   
5 milijuna kuna  mogli završiti dio uređenja te zgrade. Ta sredstva pokušat ćemo namaknuti     
na drugi način, da vratimo  neka sredstva koja smo nekada uložili u neke druge  svrhe, tako  
da se nadam da nećemo morati za ovu godinu osiguravati sredstva u Proračunu,  a onako u 
Proračunu  nemamo novaca za te svrhe..  
 Što se tiče  vašeg drugog pitanja : bolnice i veletržnice riba u Poreču, već sada mogu  
vas obavijestiti  da je i izdana lokacijska dozvola za gradnju nove bolnice u Puli, da  je 
koordinator projekta gospodin Valter Drandić, koji intenzivno surađuje s Ministarstvom  
zdravstva. Očekujem važne susrete već  idućeg tjedna, a moguće je i press konferenciju, 
tako  da mi je sada nezgodno  najavljivati ono što ćemo objavit na  press konferenciji, jer još 
nije sve usklađeno s  Ministarstvo zdravstva. 
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 Međutim, u svakom slučaju očekujemo uskoro raspisivanje međunarodnog  
natječaja, koji će omogućiti  da se na  taj međunarodni  natječaj jave za izradu glavnog 
projekta  i za potrebnu  dokumentaciju za  ishođenje građevinske dozvole, tvrtke sa  velikim 
iskustvom u zdravstvenoj struci. Natječaj će objaviti Ministarstvo zdravstva, koje će i u  
najvećoj mjeri financirati dokumentaciju. Mi ćemo  sudjelovati u tome u svakom slučaju, a 
financijska konstrukcija  u ovom trenutku, koja iznosi oko  450.000.000,00  kuna, želi se 
zatvoriti  i iz međunarodnih izvora, najveći dio, 350.000.000,00 kuna, je obveza Ministarstva 
zdravstva, a 100.000.000,00 kuna  obveza Istarske županije. 
 Veletržnica ribom, da ne uzmem  nekakav konkretan rok, nego da  budem  malo, un 
po piu largo,  do ljeta bi trebala biti gotova. Iziskivat će i ulaganja u opremu. Vjerujem da će 
ta veletržnica  ribom, koja se gradi u Poreču, koja je  u velikoj mjeri dovršena, prva u 
Hrvatskoj, biti  zaista  vrlo korisna za ribarski sektor, ali i za sve one koji  koriste morske 
proizvode. 

 Želim vam najaviti  da  napokon, kada već  imamo odličnu mogućnost suradnje sa  
pulskom vlašću, za razliku od ranijih godina, sa ribarskom  zadrugom «Lanterna» iz Pule, 
koja pokriva ribare Južne Istre, namjeravamo početi  razgovore oko izgradnje druge 
veletržnice ribom i to ovaj puta u Puli, kako bismo  uspostavili kompletan sustav za ribarski 
sektor i za sve one koji koriste morske plodove odnosno  ribe i morske plodove iz  mora.  
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodinu županu. 
Riječ ima kolega vijećnik Oriano  Bulić. 

  
ORIANO BULIĆ : 
Kolege vijećnici, gospodine predsjedniče, gospodine župane ! 

 Ja bih imao konkretnih par pitanja za gospodina župana, odnosno za  neku od  službi. 
Ukoliko, vjerojatno, u ovom  momentu ne barata sa rezultatima, molio bih  da mi  te podatke 
kasnije dostavi. 
 Javno je  mišljenje u Istri  da se u posljednje vrijeme povećava broj  neoplagije,  
malignih oboljenja stanovitih  bolesti. Mišljenje je  da se posljednjih 15 godina jako povećao  
broj  oboljelih od karcinoma dojke, karcinoma kože. Ispitivali smo stanovita oboljenja i prije 
toga to su maligni infomi .  

Ja bih molio, ukoliko postoji studija praćenja malignih oboljenja, a i usporedbe s 
drugim regijama u Hrvatskoj i drugim regijama iste veličine, istog lokaliteta, te u svijetu,  da 
se ti podaci predoče građanima Istre, znajući kakvu kvalitetu života  imaju. 

Prvenstveno interesirale bi  me 
- studije koje bi ukazivale na pojavnost oboljenja,  
- ukoliko  te studije pokazuju da doista imamo više malignih oboljenja nego ostali 

krajevi, 
- da li  su u tom slučaju poduzete mjere da bi se otkrili uzroci takvog porasta 
      malignih  oboljenja i 
-    što se čini za njihovo otklanjanje. 
 Zato  govorim da , nažalost, ljudske makinacije idu skroz do tuda da  čak neki govore 

kako je neki radioaktivni materijal odnosno otpad u Istru doveden itd. Ali, činjenica je da je u 
Zagrebu na Klinci za tumore  skoro  svaka druga žena  iz Istre. 
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala vama. 

 Riječ ima gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ 
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 Bilo bi neodgovorno od  župana da ne zna podatke o tako važnim  stvari o kojima vi 
govorite. 
 Gospodine Buliću ja nisam liječnik i ne mogu znati mnoge detalje koje možda vi 
znate, ali  neprihvatljiv mi je ovakav način izlaganje jednog  vijećnika, koji bi možda trebao 
biti bolje informiran od  mene, iznositi ovakve podatke vrlo tendenciozno. 
 Mi smo dovoljno odgovorna vlast da znamo  i imamo podatke, i ako se želite 
informirati, ako želite o tome govoriti javno, onda molim vas, prije nego što tendenciozno 
postavite pitanje, dođite u županiju, pitajte što imamo, i ako  nemamo te podatke, onda me 
može i izvrijeđati, jer govoriti o  oboljenjima, o  raku i o mnogo teških  bolesti, nije 
jednostavno. Može vam biti možda  politički kurentno, interesantno, da plašite građane, da 
ispadne da ništa ne radimo i da ne brinemo o  tome. 

 Ja vas želim umiriti i da vam i savjest možda  bude čišća i mirnija, pa ću reći da 
Istarska županija, kada su u pitanju ovako teška oboljenja, ne stoji ništa lošije u odnosu na 
ostale županije i ostale studije, dapače, u nekim segmentima, na sreću za naše građane, 
podaci su  puno  bolji nego što vi, izgleda, uopće možete zamisliti. 

 Tu studiju nije radio nitko drugi, nego ogranak  Medicinskog fakulteta iz Zagreba 
«Andrija Štampar». Vjerujem da cijenite  tu instituciju, da znate o kome se radi i da ste 
svjesni da su to odgovorni i reprezentativni stručnjaci koji rade u toj instituciji. I ja želim 
vjerovati njima, a ne naklapanjima i  ovakvim impresijama, kada, nažalost,  i sigurno je, vidite 
i žene iz Istre koje imaju  rak dojke, koje imaju probleme sa zdravljem i to  je realnost  s 
kojom se suočavamo. Međutim, ne prihvaćam, odbacujem jedan ovakav pristup koji nije 
baziran na niti jednom  podatku, na niti jednoj osnovi. Govoriti o impresijama kada su u 
pitanju  rak i  teška oboljenja, nije korektno i molim da na takav način ne pristupamo  
razgovorima, naročito  ne s neargumentiranim podacima. Molim vas dođite u županiju, 
uvjerite se i obavijestite javnost  o tome što ste se uvjerili. 
 

ANTON PERUŠKO 
Hvala. 

 Kolega Bulić, imate pravo na minutu. 
 

ORIANO BULIĆ : 
Meni je  posebno  žao što gospodin župan to prihvaća osobno kao malo dijete. 

 Doista, nisam imao  nikakve namjere, niti primisli, da  bi politizirao, niti  bagatelizirao 
ovu  temu.   
 Prije svega, gospodine župane,  morate znati  da  praćenje podataka po pojedinim 
segmentima pojavnosti koincidencije ne prati  cjelokupan medicinski kadar, niti je potrebno.  
Ja to nisam pratio  i ne moram za to znati. 
 Drugo,  ti podaci nisu  tajni da ih moramo čuvati od javnosti. Županijski podaci se 
moraju objaviti, moramo ih znati, mora ih znati javnost, a činjenica je, što ću i dokazati, da 
postoje stanoviti  radovi koji  drukčije govore. Snimljeno je stanje, čulo se za te podatke, pa 
ćemo vidjeti tko je u krivu a tko u pravu. Odgovorno tvrdim da postoje podaci koji  ne ogovore 
baš samo tako.  
 Doista nisam htio na  taj način polemizirati, nego upozoriti na nešto  sasvim drugo. 
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 

Idući je  vijećnik na redu  za postavljanje  vijećničkog pitanja, kolega Petar Radetić. 
  

PETAR RADETIĆ : 
Gospodine predsjednice, kolegice i kolege vijećnici, gospodine župane, dobar večer 

svima ! 
 Ja bih imao  2 kratka pitanja za gospodina župana ! 
 Negdje polovicom 12. mjeseca objavljen  je veći tekst u «Glasu Istre», pa ću samo 
izvaditi jedan citat koji otprilike govori ovako :  
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«Upravo rješavamo problem  rajčica, nogometa, ZERP-a i Buenos Airesa». To je kao 
izjava gospodina  Ivana Jakovčića. Znam što  se odnosi na problem rajčica,  čak na što se 
odnosi problem nogometa, pa i ZERP-a, ali ne znam što obuhvaća  problem Buenos Airesa. 
Nigdje nisam  kasnije čuo za to, pa kako sam jako  radoznao, možda i druge kolege,  molio  
bih da nam se to obrazloži. 
 Drugo pitanje je vezano za plivanje. 
 Plivački savez Istarske županije je išlo u formi pisma u javnost u kojem ukazuje na 
problematiku vodenih sportova u Istri, na stanje u tom području vezano na objekte. Naime, u 
cijeloj Istri imamo samo jedan javni bazen i to ljetni bazen u  Rovinju. Nemamo ni jedan  javni  
zimski zatvoreni bazen. 
 Postavlja se pitanje da li je u  Istri, koju ipak ističemo da je među najrazvijenijim 
regijama u Hrvatskoj, a  s obzirom da druge regije koje su  po razvijenosti i veličini iza Istre, 
imaju kvalitetne baze, moguće da županija , normalno i gospodin  Ivan Jakovčić, koji je na 
čelu te županije, nešto  poduzeti kako bi se u Istri počelo graditi ili izgradio barem neki od  
objekata  za potrebe plivača. 
 Hvala.         
   

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Odgovor će dati gospodin Ivan Jakovčić. 
  

IVAN JAKOVČIĆ : 
Najprije odgovor na prvo pitanje. 

 Pretpostavljam da je to što ste citirali  bilo rečeno u jednom malo šaljivijem kontekstu 
koda sam to  rekao. 
 Nedavno sam bio u  Čileu, Buenos Airesu, zajedno sa  gospodinom  Veljkom 
Ostojićem. Bili  smo pozvani u Santiago de Čile od strane grupe Lukšić, koja je 
zainteresirana za  dodatna ulaganja u Hrvatskoj, pogotovo u  Istri. Vi znate da je po mom 
dubokom uvjerenju,  i dalje sam duboko uvjeren, da je kroz jedan  nepravedni vid 
privatizacije gospodin Lukšić  došao do vlasništva «Plave Lagune»  iz Poreča. Kako sam 
iskazivao neke rezerve bili  smo pozvani  da dođemo u posjet grupaciji Lukšić da se uvjerimo 
o njihovom poslovanju. 
 Smatram da se zaista radi o jednoj svjetskoj poslovnoj obitelji, vrlo  respektabilnoj 
kompaniji,  i u tom kontekstu ne mogu naći loših riječi za njihovu kompaniju. Ponavljam, 
smatram da je izvršena  nepravedna privatizacija «Plave lagune» i ne samo  Plave lagune,  
već i ostalih turističkih  tvrtki , i da je privatizacija trebala biti sasvim  drukčija. 
 U Buones Airesu smo bili  u posjetu  našim iseljenicima, koji su osnovali  svoj  Klub 
«Istarski korijeni». Imali  smo razgovor  o polu, industriji mesa od njihovih goveda. Vi znate 
da je argentinsko meso od goveda, vjerojatno, najbolje na svijetu. I kako pripremamo jedan 
vrlo veliki i sveobuhvatni program zaštite istarskog goveda na  način da počnemo s  
ekonomskom eksploatacijom mesa od istarskog goveda, uvjerili  smo  se, a to  su nam baš 
neki Istrijani  pomogli da vidimo, o tome kako pristupiti  jednoj optimalnoj valorizaciji  mesa 
od goveda i stvoriti  top  kvalitetu. Taj će  program  već za par mjeseci biti  razmatran na ovoj 
Skupštini i moći ćete svi diskutirati  o njemu. 
 Što se tiče plivanja, dobio sam otvoreno pismo od  Plivačkog saveza Istarske 
županije. I prije nekoliko mjeseci  primio  sam predstavnike plivačkih klubova  naših gradova. 
Svjestan sam da je moj ulazak u priču oko spašavanja pulskoga nogometa, na neki način,  
stvorilo neke reakcije u drugim sportovima. Dobio sam nekoliko  pisama na tu  temu od 
rukometaša,  plivača. Sasvim konkretno govorim, želim  poslati s ove govornice  poruku, u 
najužoj suradnji sa gradovima, da očekujemo da će  još u našem mandatu početi gradnja 
više bazena. Očekujemo izgradnju reprezentativnih  bazena u Puli i Poreču, a nadamo  se i 
mogućnosti gradnje bazena u Rovinju. Zbog promijene poreza, sada kada je Proračun Grada 
Rovinja izgubio značajnija sredstva, zbog činjenice da je došlo do promjene porezne politike,  
u ovom trenutku  ne mogu reći sa 100 postotnom sigurnošću reći, ali nadamo se da će i 
Rovinj, koji zaista zaslužuje, treba krenuti u izgradnju bazena. 
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U tom kontekstu  bismo imali bazene. 
I u prošlim planskim dokumentacijama smo imali u planovima izgradnju  plivačkih 

bazen U gradovima Labin, Pazin i Umaga, ali  to ovisi o gradskim službama, politici gradskog 
poglavarstva i  gradskog vijeća, a manje od  Županijske skupštine i  Županijskog 
poglavarstva. 
 Nadam se da će bazeni u  Puli, Poreču i  Rovinju, biti izgrađeni u  našem mandatu.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Idući je za postavljanje  vijećničkog pitanja na redu kolega Damir Radnić. 
   

DAMIR RADNIĆ 
Dobar večer svima. 

 Žao mi je što ne postoje poslovničke mogućnosti da čovjek ispravi čitav niz ovakvih 
netočnosti koje je gospodin župan večeras za govornicom izgovorio. Čitava gomila ih je. 
 Dakle, imam jedan prijedlog i jedno pitanje. 
 Prijedlog je vezan za članak 49. Statuta Istarske županije, koji ima 4 stavka. Odnosi 
se  na održavanje referenduma.   
 Gospodine župane, predlažem vam da kompletno ukinite članak  49. Statuta Istarske 
županije  ili da dodate 5. stavak koji će  kazati da « prethodna 4 stavka vrijede ukoliko se vi 
slažete s time «.  
 S obzirom da već sada u Istri imamo 20.000 skupljenih potpisa za održavanje 
referenduma , sjetite se  13.500 potpisa  Barbariga – Dragonera  i 6.500 potpisa  vezano za 
tvornicu kamene vune Rockwool. 
 Kladim se ovdje sa svima da tog  referenduma neće biti, jer se županu ne sviđa 
pitanje vezano za  referendum. 
 Broj  2, odnosno drugo pitanje, zanima me slijedeće. 
 /A. Peruško  : Što je prijedlog  kod   prvog  pitanja!?/.  
 Prijedlog je, gospodine predsjedniče, da se ukine članak 49. Statuta Istarske 
županije. 
 Drugo pitanje postavljam aktualnoj vlasti na čelu  sa županom,  odnosno koaliciji IDS- 
– SDP-e, zašto je vama Istočni dio Istre kao nekakvo loše dijete, odnosno zašto Istočnom 
djelu Istre je aktualna vlast  IDS- SDP-e jedna zločesta maćeha, a Zapadnom dijeli Istre 
jedna dobra, dobra majka. Prvenstveno  mislim na LNG-i  terminal, na izgradnju  tvornice 
kamene vune  Rockwool , a da ne kažem  one stvari od prije.  
 

ANTON PERUŠKO 
Hvala. 

 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovćić.  
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Ne prihvaćamo vaš prijedlog  da se članak 49. Statuta Istarske županije ukine.  To je 

moj odgovor na vaš prijedlog, a da li će taj prijedlog prihvatiti  Skupština Istarske županije to 
je njeno pravo. 
 Drugo pitanja smatram vrlo ozbiljnim pitanjem. 
 /D. Radnić : Jako!/. 
 Smatram ga ozbiljnim pitanjem zato što držim izuzetno bitnim mogućnost da svaki dio  
Istre ima  istu šansu za razvoj. Istočni dio Istr je praktički desetljećima bio industrijska 
pozornica Istre, uz jedan kvalitetan razvoj turizma  u Rapcu, možda manje dijela  naselja 
Rapca, ali u svakom slučaju, uz  jedan  ozbiljan razvoj turizam u  Rapcu.   
 Dame i gospodo, Istra ne može živjeti samo od turizma !  

I kao što znate, upravo  ste napali  najbolji  turistički projekt Istre, projekt «Brijuni 
rivijera», apsurdnim  argumentima, i to se pokazalo točnim, jer su upravo dvije Vlade 
različitih političkih predznaka, i najjače stranke u Istri, kao i mnoge druge stranke, podržali 
projekt Brijuni rivijera.  
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 Želim reći da će upravo Labinština, ako uspijemo dovesti LNG-i u Plomin, dobiti  dva 
nova sijana argumenta, veliku šansu da se TE Plomin 3, koja će se veoma izvjesno graditi i  
TE Plomin 2, prebace na plin ili  barem ugljen - plin , jer kao što  znamo dolazak LNG-ia je 
preduvjet da se lakše dođe do  toga da se «pritisne» lobi ugljena da  konvertira TE Plomin 2  
i nova TE Plomin 3 da bude na plin ili  barem da bude kombi elektrana na ugljen – plin, što je 
također moguće.   

Naravno  da je jedno ulaganje takvog karaktera  ustvari ulaganje u okoliš, i tu je  ključ 
čitave priče i netočne teze da na Labinštini želimo samo nešto loše. Otvorena je ozbiljna 
tvornica Beneton, koja praktično radi. Kada tvornica kamene vune Rockwool krene u pogon, 
kada počne raditi, uvjeren sam  da će biti  ozbiljna tvornica  s  jednim odličnim proizvodom,  
koji je dobio niz nagrada, upravo nevladinih zelenih udruga,  za izvanredne proizvode koje  
proizvodi ova tvornica.  

 O LNG-i  terminalu u Plominu imam  razgovor s Predsjednikom Republike već ove 
rijede. Evo, i to da znate. Apsolutno nemamo ništa što tajiti, otvoreno i transparentno radimo 
na projektu LNG. Očekujem još neke sudionike u tome razgovoru. Ako dođe do tog rješenja 
mislim da će to biti jedan sjajan uzlet za Istočni dio Istre, da će to biti jedno ozbiljno ulaganje 
u zdrav energent ili barem zdraviji energent, jer plin je sigurno zdraviji  energent nego što je 
ugljen. Mislim da će, upravo suprotno od  vas,  na taj način doći do novog preporoda  
Istočnog dijela Istre, jer će dobiti ozbiljna velika ulaganja svjetske kompanije, dobit će tisuću, 
dvije, novih radnih mjesta. Dolazak LNG-ia s jedne strane, a s druge strane TE Plin 3,  koja 
će se graditi, tražit ćemo da bude isključivo na plin,  donijet će zaista novi uzlet Labinštini. 
Računa se da će se uložiti između 1,5 do 2 milijarde € . To su  ozbiljni projekti  kojima se 
treba pristupiti  krajnje ozbiljno, krajnje odgovorno, a ne argumentima koji  to  uopće nisu. 
 

ANTON PERUŠKO 
Hvala županu.. 

 Gospodine Radniću, imate pravo na minutu u kojoj možete izraziti svoj stav, mišljenje 
ili dati novi prijedlog. 
 

DAMIR RADNIĆ : 
 Bilo  bi jako lijepo, gospodine župane, kada bi ovo što ovdje govorite  za ovom  
govornicom, mogli dokazati vezano za promjenu energenta, vezano za   korištenje LNG-ia,  
ali ne tamo  gdje govorite, nego, na primjer, kraj  Poreča, pa me  zanima : da ste rodom iz 
Raše ili Labina, da li biste  tako govorili. Ali, vi ste rodom iz Poreča, pa naravno da tako 
govorite. 
 Projekt «Brijuni rivijera», pa hvala Bogu, da smo radili ono što radili, jer je naglavačke 
za 199 % okrenuto sve ono vaše od početka, nema prodaje, a osnovna vaša premisa  u 
projektu je bila «i neka učinkovita prodaja», što je jako zanimljivo. Toga više nema, ako ste 
primijetili, a da ne kažem, nažalost,  kao i gomila vaših projekata, tri godine taj čovjek (Veljko 
Ostojić) prima plaću, a da se nije maknuo od početka. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodine vijećniče Radniću. 

 U funkciji predsjednika Skupštine  i osobe kojoj ste vi poklonili povjerenje da vodi ovu  
Skupštinu, dužan sam vas upozoriti na omalovažavanje  u odnosu na vijećnike i mene kao 
predsjednika Skupštine Istarske županije. 
 Članak 49. Statuta  Istarske županije i kada bi htio župan ne može izmijeniti. Članak 
49. Statuta Istarske županije može izmijeniti samo Skupština Istarske županije, a dok sam ja 
predsjednik Skupštine  Istarske županije i dok uživam  potporu vas vijećnika, to se desit 
neće. 
 /D. Radnić : Mogu vama odgovoriti /. 

Po Poslovniku meni se ne može odgovarati na moje iznošenje. Poslovnik mi je dao 
takva prava. Možete samo zatražit pravo pravorijeka kod Odbora za statut, poslovnik i opće 
akte, ukoliko ne budete zadovoljni i  na ovakav način  nije korektno u odnosu na  ostale 
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vijećnike, govoriti. Po vama svi  smo  ovdje samo zato da  dižemo ruke. (Zvižduk/, Je tako je, 
ja se s vama slažem. Vidite da se možemo naći, 

Vezano za članak 49. Statuta Istarske županije, ja ću vas upozoriti da sam rekao,  jer 
sam primio potpise 6.500 građana, da ih  ne mogu  ignorirati, međutim kada biste ušli malo 
dublje u  suštinu svega što se desilo, vidjeli  biste da je  jedanput formulirano jedno pitanje, a 
sada dostavljeno drugo pitanje. I ja sam u funkciji predsjednika , po vašem ovlaštenju, po 
ovlaštenju vas vijećnika, učinio sve radnje koje mi Poslovnik, Statut i zakoni RH nalažu. 

Ja bih  vas upozorio  da članak 49.  govori : 
«Donošenje , opozivanje ili djelomično  opozivanje propisa  iz samoupravnog 

djelokruga  Istarske županije podvrgava se referendumu,…», a da Zakon o referendumu, koji 
je jači akt od ovoga kaže : 

« da lokalni referendum može raspisati  predstavničko tijelo jedinice  lokalne 
samouprave  pod uvjetima propisanim Zakonom o lokalnoj  samoupravi  o pitanju iz  svojega 
samoupravnog djelokruga po kojem predstavničko tijelo ima pravo donositi odluke i u  
cijelosti u skladu  s odredbama zakona». 

Ja sam u funkciji predsjednika Skupštine Istarske županije postupio i bit će odgovor 
onakav kakav bude. 

I na ovakav način omalovažavati  vijećnike i predsjednika Skupštine u  najmanju ruku 
nije  korektno, tim više što je  predsjednik Skupštine zaista postupio  u cijelosti sukladno 
pozitivnim propisima i aktima Skupštine Istarske županije i zakonima RH. 

Hvala. 
Idući je na redu kolega vijećnik Tedi Chiavalon. 

 
TEDI CHIAVALON: 
Poštovani  predsjedniče, župane, članovi Poglavarstva , kolegice i kolege vijećnici! 

 Prvo pitanje.  
Kako smo već načeli temu  LNG-ia, to je  jedan  dio pitanja koje sam htio postaviti,  ali 

više me zanima do kuda je stigao projekt plinofikacije Istarske županije, s naglaskom više na 
Zapadni dio Istre. 
 Drugo pitanje. 

 Svi dobro znamo da su župan i gradonačelnici istarskih gradova prije nekoliko 
mjeseci bili kod premijera Sanadera  vezano uz  problematiku poljoprivrednog zemljišta. Od 
tada se praktički ništa novo nije desilo, iz nadležnog Ministarstva odnosno  iz Vlade nisu se 
dobile informacije po kojim  će se uvjetima poljoprivredno zemljište davati u zakup. Gradovi i 
općine su blokirani po tom pitanju, poljoprivrednici traže zemlju, dolaze  pod znak upitnika  
svi  nasadi koji su se ove godine trebali podignuti, a nota bene, dio tih nasad je i 
sufinancirano od  strane Istarske županije. Zato vas molim da nas obavijestite da li  imate 
nekakvih informacija o tome. Ako nema informacija molim da se pokuša dobiti što  precizniji i 
hitniji odgovor od strane Hrvatske vlade. 
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Odgovor će  dati gospodin Ivan Jakovčić. 
  

IVAN JAKOVČIĆ : 
Mislim da sam oko  LNG-ia relativno dovoljno  govorio. 
Obavijestit ću vas, kolegice i kolege i javnost, da nakon razgovora koji ćemo  imati u 

Zagrebu, da postoje velike mogućnosti, velike šanse za Istru, da se umjesto u  Omišlju 
postrojenje LNG-i  gradi u  Plomin luci, koja je, na neki način, već  u kontanimiranom 
prostoru sa  velikom industrijskom građevinom TE Plominom 2 i vrlo izvjesno i TE Plominom 
3. U tom kontekstu mislim da je i pitanje rješavanja problema šljake , jer će se paralelno  
rješavati  ta dva ključna velika i značajna problema u okolišu. U tom slučaju, mislim da je 
dovođenje LNG-ia u Plomin luci, zaista jedna dobra ugljen – plin kombinacija za Istru, jer 
ponavljam,  dali će LNG-i biti 20 ili manje kilometara ili nautičkih milja, tu bi mogao  kapetan 
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Peruško, predsjednik Peruško, pomoći, u Omišlju, što se  okoliša tiče i  iskrenosti biti zelen, 
je apsolutno zaista sve jedno. Ako  LNG-i dođe u Plomin imamo  velike šanse konvertirati TE 
Plomin 2 na plin, pa bi svakome trebalo  biti jasno da se radi o jednoj iznimnoj poziciji. 
 Plinofikacija Istre. 

Danas  smo imali sjednicu Odbora za plinofikaciju Istre. 
To je naš drugi veliki projekt koji istovremeno, osim  energetske učinkovitosti, ima i 

veliku važnost u okolišu. 
 Želim vas obavijestiti da  sve ide vrlo kvalitetno i vrlo dobro naprijed. 

 Na današnjem sastanku, uz gradonačelnike i  predstavnike gradova, INE i  
Plinacroa, očekujem da  ćemo  već ovaj tjedan potpisati sporazum sa Plinarom d.o.o. Pula, i 
onda razriješiti sve vlasničke odnose u Plinari d.o.o. Pula, koja se priprema da se javi  na  
natječaj kojega će Istarska županija  raspisati negdje do  sredine ove godine. Do tada 
očekujemo da ćemo s institutom «Hrvoje Požar» iz Zagreba, dobiti studije, idejna rješenja, za 
sve gradove Istre, plus za Općinu Vrsar. Očekujemo da ćemo ishoditi lokacijsku  dozvolu. 

 Ako to tako  bude, a danas  smo napravili jedan  tajm teibl, kako  doći do lokacijske 
dozvole,  znači da bi to trebalo biti  negdje do sredine ove godine, mi ćemo  raspisati 
natječaj, a s druge strane, vidjet ćemo, naravno, koje će se tvrtke  javiti na natječaj. 

 U svakom slučaju, očekujemo  da  se Plinara  d.o.o. Pula pripremi i javiti na natječaj 
za plinofikaciju s druge stane Južne Istre, dakle  Puljštine, što isto tako napreduje dobro. 
Naravno, potrebna su velika sredstva, veliki izdaci, veliki novci, ali neće biti  druge, morat 
ćemo ići u zamjenu plina, jer sada ćemo imati prirodni plin, pa ćemo zaista morati ići  na 
jedan drukčiji način u financiranje, i tu će trebati  drukčija suradnja sa  bankama, financijskim 
institucijama. Vjerujem da ćemo u tome uspjeti. 
 U svakom slučaju očekujem da će s druge strane  Plinacro graditi  svoj magistralni 
plinovod  Pula – Umag. Pripremaju dokumentaciju i vrlo brzo će krenuti u radove. S naše 
strane sve što je do sada bilo moguće  smo učinili. 
 Pitanje poljoprivrednog zemljišta. 

Poštovani kolega vijećniče Chiavalon, ja mogu samo konstatirati da  država svoj dio 
posla nije napravila. Mi smo očekivali da će doći do jednog  dinamiziranja odnosa sa  
Ministarstvom poljoprivrede, odnosno da ćemo napokon početi  raspisivati natječaje, jer  su 
mnogi gradovi i općine za to spremni. Neki natječaj su u  Ministarstvu poljoprivrede, ali  ne 
rješavaju se.  

Konstatirat ću da je, nažalost, u Hrvatskoj, od kada postoji ova zemlja, problem 
poljoprivrednog zemljišta, koji nitko, ni jedan ministar, nije kvalitetno riješio. Ja sam još  bio u  
Vladi kada sam rekao da je Zakon o poljoprivrednom zemljištu neprovediv. To se pokazalo i 
nakon 6 godina da još uvijek petljamo oko istog zakona. Ni ova Vlada, ni ovaj ministar, nije 
ništa promijenio. Dapače, samo se  zakomplicirala stvar sa Poreznom upravom, koja je 
negdje  procjenjivala zemljište po 1,00 kunu m2, a negdje za 90,00 kuna po m2  u našoj 
županiji, što je  svima jasno da je to naprosto  apsurdno. 

  U tom kontekstu izražavam svoje negodovanje, jer vjerujem da govorim u ime tisuće 
ljudi koji  žele kupiti poljoprivredno zemljište, koji se zaista žele baviti poljoprivredom. 
    

ANTON PERUŠKO : 
Hvala županu. 

 Vijećnik  Chiavalon zadovoljan odgovorom 
 Idući je  vijećnik za postavljanje vijećničkog pitanja gospodin  Silvano Hrelja. 
  

SILVANO HRELJA 
Poštovani  gospodine predsjedniče, poštovani gospodine župane, članovi 

Poglavarstva, kolegice i kolege ! 
 Imam dva pitanja za  gospodina župana. 
 Prvo pitanje. 
 U Istarskoj županiji se u javnosti  barata s podacima da je  Istarska županija dala 
poticaje za sadnju preko 550.000 stabala maslina i više  stotina tisuća  loznih trsova. Nitko 
ne zna koliko ih se ulovilo, kako «bimo mi rekli od tih trsi», koliko ih se smrznulo, koliko se 
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starih maslina obnovilo. Mi tih podataka zasigurno nemamo. Dobar je podatak koji  se plasira 
u javnosti koliko je dano  poticaja, koliko je čega posađeno.  

Potrudio sam se i išao tražiti podatke. Interesirala me je ta šarolikost podataka. 
Našao sam  zadnji podatak u  Državnom zavodu za statistiku, koji kaže da Istarska županija 
ima ukupno  266.382 stabala masline, pod maslinom 351 hektar, odnosno 9.439  trsova ili  
2.652 hektara pod lozom, što mi samo po sebi ne štima.  
 Htio bih reći  slijedeće. 
 U vrijeme, kada u Hrvatskoj imamo 350.000 nezaposlenih, za mene je nedopustivo 
da mi, radi nas, radi Istarske županije, radi države Hrvatske, koja  želi sutra ići u  Europu, 
nemamo registar ili  katastar stabla maslina, voća, loznih sadnica, odnosno trsova,  da 
imamo  stvarnu sliku poljoprivrede odnosno  tih nasada u Istarskoj županiji. Znam da nešto 
AZRRI radi po tome radi odnosno  Agencija za ruralni razvoj Istre. 

 Ja vam dajem priliku, gospodine župane, da iscrpno odgovorite na  ovu 
problematiku. 

Htio sam to  malo šire objasniti. Nemojte mi zamjeriti. 
Drugo je pitanje vrlo konkretno. 
Da li i kada će se  konačno održati sastanak, ako se sjećate još iz lipnja mjeseca, 

kada ste na pitanje gospodina Lina  Dobrile rekli da se formirala radna skupina za rješenje 
svih spornih pitanja u svezi Butounige. 

  
ANTON PERUŠKO : 
Zahvaljujem. 

 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
Kao što znate, podatak kojim barata Državni  zavod za statistiku nije točan, jer je u 

Istarskoj županiji u međuvremenu zasađeno na stotine tisuća sadnica maslina i trsova  
vinove loze, ali i  voćaka i drugih  sadnica, čiju smo sadnju stimulirali. 
 Ima više problema, ali ja ću, da ne duljim previše, u svakom slučaju reći ono što je  
najvažnije, a to je  dovodimo to stanje u  red . Dovest ćemo  ga  u  red kroz dva vida. Jedan  
vid je u fazi izrade katastar vinograda i katastar maslinika. Međutim, jedan  problem je nastao 
u zadnjih nekoliko  tjedana. Naime, osoba koja  je to radila, ima osobnih problema, ali odredit 
ćemo, vjerojatno, drugu osobu koja će  to nastaviti raditi. Ja se nadam da ćemo imati realne 
podatke već za nekoliko mjeseci. Znat ćemo realno koliko imamo pod vinogradima i  koliko 
pod  maslinama. U tom kontekstu izradit ćemo nove ortofoto snimke Istre, pa će ih se moći 
nabrojati, jer se  tako to  radi, broji se jedna po jedna maslina, jer se na osnovu  foto snimka 
vidi maslina, a što se tiče vinograda to će se, vjerojatno, raditi na način da će se , osim 
preciznog procjenjivanja , na drugi način moći vidjeti broj trsova i izmjerom terena. 

 Međutim, vrlo važno je reći što su do sada  praktički  registrirane masline, 
registrirane na način  što su bile u upisnicima poljoprivrednih proizvođača, a uskoro će biti 
obveza da prijavljuju  sve ono što imaju  da bi naprosto imali pravu evidenciju.  
 Nadam se da ćemo tokom ove godine  izraditi preciznije podatke, konkretan katastar 
maslina, vinograda i ostalih voćaka. Važno je  napomenuti da je interes i dalje vrlo  velik za 
danju maslina i vinove loze. Građani i dalje žele saditi masline i  vinovu lozu, što znači da 
smo pogodili  «u sridu», ča bi se reklo. Program je kvalitetan i na taj način Istarska županija  
snažno podupire razvoj  Istre, proizvodnju vina, proizvodnju maslinovog  ulja, po čemu  smo, 
po maslinovom ulju, među najboljima na svijetu, a po vinima jako dobri. Taj program ćemo 
nastaviti i dalje ćemo u tome sudjelovati. 
 Drugo pitanje - Butoniga. 
 Program  Butonige vodi gospodin Milan Antolović. Njega večeras nema na sjednici. U 
ovom trenutku ne mogu vam  precizno odgovoriti, ali sam spreman vam dati pismeni odgovor 
ako do sada nije bilo do kraja sve jasno oko ovoga problema. Spreman sam sazvati 
sastanak u mom uredu i početi  razgovor, ako  taj problem nije dotaknut. Provjerit ću kakvo je 
stanje točno. Razgovarao sam s nekim ljudima koji  žive oko  Butonige. Neki su, naravno, 
izražavali nezadovoljstvo, neki malo manje , ali uglavnom  zadovoljstva oko Butonige nema. 
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Hrvatske vode, očito, ne odrađuju svoj posao kako  treba. Slažem se da oko ovog problema 
trebamo zajednički nastupiti i pokušati razriješiti probleme koji se pojavljuju  na tom dijelu. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala županu . 

 Kolega Hrelja, imate pravo  na minutu 
 

SILVANO HRELJA 
Gospodine župane, mislim da smo se razumjeli, da sam govorio  s civilizacijskog  

aspekta da Istra zaslužuje imati  upisnike, katastre ili  registre svega što ima, jer je to imala i 
pred 100 godina, a i za vrijeme Venecije. Mislim da je to veoma koristan posao koji ste ovdje  
predstavili, koji se  radi. Nadam se da će biti  uspješno realiziran za  godinu i nešto više 
dana. 
 Drugo pitanje nisam postavio radi toga da vas prozivan, nego kao člana Nacionalnog 
vijeća za vode, a inače sam  opredijeljen da pomognem ako  mogu pomoći. Osobno sam 
zainteresiran da li se nešto što smo dogovorili  realizira ili  se ne realizira. Nisam tražio 
odgovore na sve strane, nego sam pitao vas direktno, pa vas molim da isto tako gospodin 
Milan Antolović proslijedi pisani odgovor. 
 Zahvaljujem.  
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 
Radimo na tome dosta. Involviran sam u to, jer je do mene došla peticija. Danas 

nema gospodina Milana Antolovića da odgovori na postavljeno pitanje. 
 Idući je za postavljanje vijećničkog pitanja na redu kolega vijećnik Josip Anton 
Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
Poštovani gospodine predsjedniče, članovi Poglavarstva, kolegice i kolege i  gosti! 
Pošto nema odgovora na moja postavljena  pitanja, postavio bih  dva pitanja.  
Prvo pitanje. 
Posjedujem  informaciju, da je  jedna farmaceutska tvrtka iz Austrije želja investirati u 

Istri u izgradnju tvornice dijelova za dijalizatore. 
 Postavljam pitanje : 

- točan naziv tvrtke i iz  kojeg mjesta u Austriji, 
- razlog zbog čega je ta tvrtka odustala od investicije i umjesto nje dobili tvornici 

kamene vune Rockwool. 
Drugo pitanje  
Dana 8. siječnja 2007. godine  smo predali peticiju s 6651 potpisom i zatražili 

sukladno našem Statutu i Zakonu o  referendumu, da se raspiše referendum. Mi smo 
očekivali, da će na prvoj  sjednici  biti  na  dnevnom redu rasprava o raspisivanju 
referenduma ali kako  vidimo nije, želimo znati razlog. 

 Vi znate da od raspisivanja referenduma mora proći minimum 20 dana, a  krajnji rok 
je  40 dana, a ovaj vaš komentar da su različita pitanje, mislim gospodine župane, da to  ne 
stoji. 

 Molim, da mi se odgovori na moj upit i isto ako da se da' odgovor, kada će to biti. 
Hvala.  

 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Riječ ima gospodin župan, Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
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Tvrtka koja je  htjela proizvoditi opremu za dijalizu zove se HOM – MED, iz Austrije, 
Beča, u svakom slučaju iz okolice Beča.  Htjeli su na  Pićanske industrijske zone graditi 
jednu vrst tvornice , ili  ako ništa drugo, barem slaganje opreme za  dijalizu . 
 Njihov  uvjet je bio da privatiziramo  dijalizu Pulske bolnice i ostale dijalize u Istre. Mi 
to nismo  htjeli. Rekli smo , gospodo, dođite u Istru, napravite tvornicu, surađujte sa našom  
bolnicom i  labinskim Domom zdravlja, koji ima dijalizu, sad je ima i Umag i  Opća bolnica 
Pula, ali mi dijalizu privatizirati  ne želimo. Oni nisu  htjeli doći pod tim uvjetom. Stvar je vrlo 
jednostavna. 
 Ja  dan danas mogu  reći da pozivam pomenutu tvrtku da dođe u Istru. Naći ćemo im, 
uvjeren sam, povoljne uvjete za ulaganja u Istri. Ako  ne žele na istočnu stranu, ako im ne 
odgovara  dobit će, vjerujem, na zapadnoj obali Istre mogućnost da grade tvornicu. Napravit 
ćemo  sve, jer  to  je za nas interesantna industrija. Međutim, s druge  strane, barem, tako mi 
svi kažu, ja nisam stručnjak, vjerujem da se gospodin Oriano Bulić, koji je  stručnjak ovdje, 
slaže s time, da je ipak veće  jamstvo da smo mi kao javni  sektor vlasnici dijalize i da ne 
privatiziramo dijalizu. Evo, klimanjem glave gospodin  Oriana Bulić potvrđuje da sam u pravu.    
 Prema tome to je razlog, gospodine Rupnik, zašto ta tvrtka nije došla u Istru. Ako želi 
doći, učinit ćemo sve da ona dođe da otvori taj pogon, jer je nama vrlo zanimljivo  da se taj 
pogon u Istri otvori. 
 Druge špekulacije ili bilo što drugo, o čemu sam čuo upravo prije ove sjednice, su  
obične špekulacije, uvijek protiv iste političke opcije, a vi  ako ste u mogućnosti pomognite 
nam da ta tvrtka dođe, naći ćemo joj zaista  odlične uvjete za izgradnju tvornice, jer nas 
zanima takva vrst tvornice. 
 Što se tiče vašeg drugoga dijela pitanja, vi ste, kao što znate, gospodine Rupnik, 
sakupljali potpise, i moram  reći  da itekako poštujemo svaki potpis i svaku osobu koja je 
stavila  svoj potpis na papir za jednu vrstu referenduma kojega ste najavljivali. Međutim, 
nakon toga ste , po mom dubokom uvjerenju, obmanuli građane, dapače, prevarili ste ih, jer 
ste poslali, barem nama ste poslali zahtjev, da tražite da se referendum, ako  se on uopće 
bude mogao raspisati, raspiše sa potpuno drugim pitanjem, što  je posebno  nelegitimno. 
Vjerujem da je to nešto  što pokazuje jasno i zorno svim onim dobronamjernim ljudima koji su  
zaista  dobronamjerno potpisali  vaše prvo  pismo, koje je čak i  netočno, jer se ne gradi 
tvornica na poljoprivrednom zemljištu, nego  na građevinskom zemljištu, da ste ih obmanuli. 
Prema tome, čak i u tom dijelu u pitanju ste obmanuli građane, jer niste rekli istinu, jer u tom 
pitanju je  neistina, jer se ne gradi tvornica na  poljoprivrednom zemljištu, nego  na 
građevinskom zemljištu. Vi vrlo dobro znate o čemu govorim. 

U ovoj situaciji mogu reći samo jedno.  
Ja sam odmah u početku bio protiv izgradnje tvornice kamene vune Rockwool, a vi 

tada niste ništa rekli. Šutjeli ste kao i  mnogi drugi, koji danas mene na najgori mogući  način 
vrijeđaju, i to nije fer. Mi možemo biti politički konkurenti, politički protivnici, ako treba, ali  ne 
možemo, ako želimo imati jedan civilizacijski odnos u  ovoj Skupštini, obmanjivati javnost. 
Jer, ja  sam bio protiv izgradnje  te tvornice  u Pićnu, dok se vi šutjeli, dok su  šutjeli svi 
ostali. I molili smo ljude koji znaju, koji poznaju problematiku, da dođu u županiju i  
razgovaraju s nama. Nitko nije imao interesa, niti vi, gospodine Rupnik, niste imali tada 
interesa. Kada je tvornica gotovo završena sad odjednom svi imaju nekakav interes. Neka 
svatko procjeni  tko je  u pravu u ovom slučaju, ali u svakom slučaju ja ću ponoviti. Nećemo 
dozvoliti da Rockwool u bilo kojem trenutku premaši sve one vrijednosti koje su u Studiji za 
zaštitu okoliša upisane. Ja sam već dao inicijativu i izvršit ćemo snažan monitoring oko  
tvornice, kontinuirani monitoring i tvornica neće  raditi ako  bude imala nedopuštenu količinu  
emisije u prostoru. To ćemo osigurati, jer želimo da zaista naš okoliš  bude što zdraviji, pa i u 
kritičnim prostorima kao što je TE Plomin, cementara, tvornica vapna ili  u ovom slučaju 
tvornice kamene vune Rockwool u Pićnu.  
 Završavam time što ću ponoviti da očekujemo stavove  dvaju  Ministarstava i nakon 
tih stavova dobit ćete  svi potrebne informacije, a Poglavarstvo će donijeti svoje stavove i  
dati ih na raspolaganje Skupštini Istarske županije.  
 

ANTON PERUŠKO : 
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Hvala županu. 
 Gospodine Rupnik, tražite riječ za dopunsko pitanje ili obrazloženje ? 
 (Da). 
 Imate pravo  na minutu. 
 

JOSIP RUPNIK : 
Gospodine župane, kada se radi o farmaceutskoj industriji u  Austriji vaša informacija  

da je to  razlog kojeg ste naveli, ja u to ne vjerujem, a mislim da i  većina građana Istre to  ne 
vjeruje. 
 Drugo, vi  stalno koristite u medijima formulaciju «politikantstvo», a najviše se vi 
bavite politikantstvom  i dajete u javnost  netočne informacije. 
 Spominjete mene. Gospodine dragi, hoćete li  vi meni dokazati da ste nama nešto 
nudili. Niste !. Nas su građani u Pićnu informirali i otud je krenula akcija, a ne da ste nas  vi 
informirali, niti bilo tko od vaših ljudi. To je istina. To jedanput za uvijek zapamtite! Više 
nemojte igrati  s nekim izjavama za koje znate i sami da nisu istinite u tom dijelu. To je 
činjenična stvar. 
 A druga stvar, kada se govori o pitanju referenduma, referendumsko pitanje smo 
predali gospodinu  Antonu Peruško, predsjedniku Skupštine Istarske županije, i točno piše 
što  smo  napisali. Zahvaljujem gospodinu Antonu Perušku što je vrlo brzo reagirao i uputio 
zahtjev u proceduru  u tom dijelu. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Gospodine Rupnik, u  funkciji predsjednika  Skupštine Istarske županije, zbog  vaših  
riječi kojima ste se na početku  postavljanja vijećničkog pitanja obratili, doslovce stoji, možete 
vidjeti u fonogramu, «obzirom da se na moja  vijećnička pitanja ne odgovara», ja  vas 
uvjeravam da se na vaša vijećnička pitanja odgovara, jer ukoliko  se ne odgovara na vaša 
pitanja odgovoran sam ja i Stručna  služba. A  ja sam siguran da  Stručna služba, na čelu sa  
gospođom Vesnom Ivančić,  radi  besprijekorno. Moguće su  greške. Mislio  sam da smo  to 
pitanje prevladali i bio  uvjeren da smo van očiju javnosti prihvatili moj  odgovor na vaše 
takozvano otvoreno pismo. Obzirom da ste sada sa ove govornice to potencirali, ja moram 
pred javnošću  reći da su  na vaša vijećnička pitanja odgovori  dani. A  vi u  vašem 
otvorenom pismu meni kažete toga i toga dana sam tražio, pa sam predlagao, pa sam 
zahtijevao. To nisu pitanja. Vi ste tražili, zahtijevali, predlagali, međutim  vladajuća Koalicija  
vaše zahtjeve, vaše prijedloge, nije prihvatila. Sutra, nakon izbora, kada budete na  vlasti, 
vjerojatno ćete  imati više razumijevanja u novoj  vladajućoj koaliciji. To vam je pravi odgovor 
na ovo vaše izrečeno, jer  ne želim da se ja, kao predsjednik Skupštine Istarske županije ili 
Stručna služba, kojoj je na čelu gospođa Vesna Ivančić, ovdje stekne  utisak kako smo mi 
odgovorni, jer ne prosljeđujemo  vaša pitanja i  ne dobivate odgovore. To nije  jednostavno  
točno. 

 A drugo, hvala na ovome što ste rekli vezano za potpise koje ste mi uručili i moram 
vam reći da smo zaista promptno  reagirali i da su Stručne službe već 11. siječnja prema 
nadležnim Ministarstvima i Središnjem državnom  uredu tražile njihovo očitovanje i moram 
vam isto tako reći da ste mi predali  peticiju sa 6.500 potpisa i  da je pitanje glasilo :»Slažete 
li  se  da se na prostoru Istarske županije na poljoprivrednom zemljištu gradi tvornica  
kamene vune ili njoj  slična tvornica koja šteti ljudskom zdravlju, nanosi štetu okolišu i 
obezvređuje imovinu». 

Kako  sam obećao, ne zbog  vas ili  mene, nego zbog građana Istre, zbog  tih  6.500 
potpisa,  da ću učiniti  sve da  budemo  ekspeditivni, odmah smo  nakon primitka potpisa i 
vašeg zahtjeva, to poslali  nadležnim  državnim tijelima. Međutim, u koju ste  nas situaciju 
doveli, da smo morali ponovno pisati onim istim  naslovnicima u Zagrebu i upozoriti ih da ste 
nam dostavili dopis «U svezi navedenog  zahtjeva za raspisivanje referenduma za izgradnju 
tvornice kamene vune..» morali Središnjem državnom uredu pisati da ste nam dostavili 
referendumsko pitanje koje je glasilo onako kako sam ga pročitao i da ste nam sada 
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naknado  donijeli novo pitanje koje glasi :»Jeste li za izgradnju  tvornice kamene vune 
Rockwool u Istri : DA ili  NE» . 

Prema tome doveli ste nas u jednu novu pravnu situaciju koja, da možda bih ovo  
»Jeste li za izgradnju tvornice kamene vune  Rockwool u Istri : Da ili NE», bio vam došao 
potpisati peticiju. 

Međutim, vi ste građanima dali jedno pitanje, a sada ste nas doveli u drugu pravnu 
situaciju,  gdje moramo  na neki način, uvjetno rečeno, povlačiti  prve zahtjeve koje smo  
poslali Središnjem državnom uredu i Ministarstvu zaštite okoliša i prostornog uređenja  i reći 
da ste preformulirali pitanje koje niste imali prilikom prikupljanja potpisa. To je prava istina. 
To je stav predsjednika i  to je konačna istina. 
 Idući vijećnik ima riječ gospodin Vladimir Gašparini. 
 

VLADIMIR GAŠPARINI : 
Gospodine predsjedavajući, zamjenici, gospodine župane, zamjenici župana, 

pročelnici , kolegice i kolege vijećnici ! 
 Ja imam jedno pitanje, a u tom pitanju bih  formulirao jedan prijedlog za gospodina 
župana. 
 Radi se o ortopedskoj bolnici  «Dr. Martin Horvat»  u Rovinju. 
 Moje pitanje bi glasilo. 

Obzirom da sam se usmeno informirao, ne znači ako je usmeno da je službeno, 
zamolio bih gospodina župana da mi odgovori :  

- da li je bolnica «Dr. Martin Horvat» iz  Rovinja u vlasništvu  županije 
-  ili u vlasništvu države.   
Ukoliko je  bolnica u  vlasništvu  županije iznio  bih  jedan prijedlog. 

 Nekada je ortopedska bolnica Rovinj bila na dobrom glasu kao  ortopedska bolnica, u 
kojoj  su se mnogi naši osiguranici  sa područja Istarske županije liječili, trošili svoja sredstva 
u toj  bolnici, a sada je  bolnica dovedena u takvo stanje da nije dobra čak ni za rehabilitaciju, 
a naši osiguranici  troše sredstva izvan  naše županije, bolje reći u  bolnici u  Lovranu,  Rijeci 
i drugdje u  Hrvatskoj, s obzirom da tijekom Domovinskog  rata odnosno nakon Domovinskog 
rata imamo dosta oboljelih od post reumatskog stresa, da imamo dosta oboljelih ili onih koji 
obolijevaju od , kao što je prije dr. Oriano  Bulić napomenuo, raka kože, raka pluća, a znamo 
da je tijekom Domovinskog rata bilo dosta  loših stvari, neću reći bojnih otrova, ali bilo je 
dosta loših kemikalija koje su se iz  aviona bacale na naše ratnike, u  sklopu  svega toga, 
predložio bih da se nešto poduzme. 
 /A. Peruško : Postavite pitanje !/ 
 Znam da u ortopedskoj bolnici u Rovinju ima jedno ili  dva krila koja ne služe ničemu, 
koja su prazna, pa bi moj prijedlog bio da se pokrene, ili da se smatra to inicijativom,  da se 
omogući uz pomoć Ministarstva branitelja i Vlade RH, da se preuredi jedno krilo, gdje bi se 
liječili branitelji koji su oboljeli od  PTSP-ia, branitelji koji su tijekom rata oboljeli od raznih 
bolesti . 
 /A. Peruško : Jasno je pitanje, kolega, oprostite, ali ste prekrdašili vrijeme/. 
 Nažalost, to je  4  umjesto ranijih 5 minuta, pa mi jedna minuta fali. 
  

ANTON PERUŠKO : 
Nemate pravo na 4, nego amo na  2 minute za vijećničko pitanje. Uvijek je isto 

vrijeme za vijećničko pitanje -  2 minute. 
 Izvolite gospodine Jakovčiću, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Bolnica «Dr. Martin Horvat» u Rovinju je u vlasništvu županije. I  ja  moram reći da 

nisam do kraja zadovoljan sa stanjem i uslugama  u ortopedskoj bolnici u Rovinju. To  
trebamo promijeniti. 
 Mislim da je vaša ideja zanimljiva, međutim zaista moramo vidjeti na koji  način  se 
tako nešto uopće može financirati.  Kao što znate, Istarska županija para za to nema. Mi smo  
se usredotočili na Program izgradnje nove bolnice. To je  naš glavni Program u zdravstvu. 
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 Kada je u pitanju  nova  bolnica, ono što mi  radimo u ovom trenutku i što nije u koliziji  
s onim što vi želite, dapače, mislim da se mogu  naći i pomiriti interesi,  da jedan dio  bolnice  
zadržimo u  sustavu  javnog zdravstva Hrvatske, oko  30-tak kreveta, i da to  bude dio 
kreveta za naše stanovništvo, a  ako  treba i  ako će Hrvatski zavod za zdravstveno 
osiguranje plaćati više, zašto  ne i više, dapače, ali  ostali dio  želimo dati temeljem 
međunarodnog  natječaja u koncesiju ili u  najam, jer želimo time  dijelom financirati i 
izgradnju nove bolnice  u Puli.   
 Naime, o čemu se radi ? 
 Bolnica «Martin Horvat» u Rovinju ne posluje s gubicima, ima problema, ali ipak  
funkcionira i to u  najvećoj mjeri zato što ima jako dobru suradnju sa osiguravajućim 
društvima iz Austrije, ima interesantne i zanimljive prihode iz osiguravajućih društava iz 
Austrije. Kada toga ne bi bilo, kada bi se sve svelo na hrvatsku stranu, ta bolnica bi propala i 
mi  ne bismo mogli naprijed s njom.  

Tu bolnicu je izgradila Austrija i tradicionalno se Austrijanci  liječe u roj bolnici nakon 
čestih nezgoda. 
 Mislim da se ova vaša inicijativa možda može uključiti u  naš Program. U svakom 
slučaju mogu najaviti da se u županiji priprema tekst međunarodnog natječaja, koji će 
zahtijevati da se u toj bolnici pruža isključivo vrhunska medicinska usluga i ne samo  
Wellneass ili Bjutifarem, te danas moderne, ali ipak isključivo manje-više samo turističke, a 
ne zdravstvene sadržaje. To nas ne zanima. To sadržaje će imati turistički resorti.U 
ortopedskoj bolnici u Rovinju želimo zadržati vrhunsku medicinsku, kvalitetnu medicinsku 
stranu, i imati jedan dio rezerviran za kapacitete Hrvatskog zavoda za  zdravstveno 
osiguranje, što će biti po cijenama i  uvjetima koje Hrvatski zavod daje, puno  povolnije, nego 
što će, očito biti, kada je u pitanju domaći ili strani kapital koji će doći, i ako se odlučimo 
stvoriti jedan vrhunski medicinski  centar u  Istri,  koji će biti  i za naše potrebe, ali  koji će 
imati i u drugu komponentu, ne samo komponentu Hrvatskog zavoda za zdravstveno 
osiguranje. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala.      

 Gospodin Gašparini, zadovoljan odgovorom !? 
 Imate pravo na minutu 
 Izvolite, imate riječ. 
 

VLADIMIR GAŠPARINI : 
Gospodine župane, ja sam zadovoljan s vašim odgovorom, ali vi morate znati moje 

interesiranje i moje želje.  
 Zašto to tražim ? 
 To tražim  zato što na području Istre ima oko 12.000, koji će polako, ali sigurno, 
obolijevati od  PTSP-ia i meni je nekako Rovinjska ortopedska bolnica u ušima, nekako mi je 
adekvatna, upravo za  rehabilitaciju  branitelja u  takvom okruženju u kojem ona stoji, jer 
osim Crikvenice, mislim da nema boljeg položaja za potrebe branitelja. Usput bismo 
zapošljavali doktore, medicinske  sestre, /S.Hrelja : Medige) i medige da rečemo na kraju. 
Vjerujem da bi se Hrvatska država, Hrvatska vlada, Ministarstvo branitelja, itekako uključili 
da se barem jedno krilo te bolnice osposobi. /Glasovi : A sredstva !?/. Da i novčanim 
sredstvima, a ne moralno, jer moralno se možemo svi uključiti ! 
 Hvala lijepa.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala vijećniku Vladimiru Gašpariniju. 
 Riječ ima kolega vijećnik Martin Matošević. 
 

MARTIN MATOŠEVIĆ : 
Hvala. 

 S obzirom na poodmaklo vrijeme, odustajem od postavljanja vijećničkog pitanja.  
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ANTON PERUŠKO : 

 
 Za postavljanje vijećničkog pitanja javlja se  kolega vijećnik  Mauro Ivančić.  
 Vrijeme predviđeno za postavljanje vijećničkih pitanja smo  iscrpili, ali predlažem da 
još  saslušamo kolegu Maura Ivančića. 
 

MAURO IVANČIĆ : 
Poštovani, dobar večer. 

 Večeras je već postavljeno pitanje vezano za  Butonigu. 
 Ja bih htio nadopuniti to pitanje upravo stoga  što se  ništa ne dešava, iako je 
gospodin Milan Antolović imenovan koordinatorom Povjerenstva već 6 mjeseci nije  sazvao 
sjednicu Povjerenstva. Ne samo to, nego se na sjednici Gradskog vijeća Grada Buzeta u 
principu na neki  način distancirao od zahtjeva građana oko Butonige. Mislimo  da apsolutno 
to nije u redu, upravo  stoga što  su gradovi Buzet, općina Cerovlje i  Grad Pazin, podržali 
zahtjeve građana da se konačno  riješi  problem uzurpacije zemljišta u vlasništvu građana, i 
ne samo to, nego  se čak sa strane Hrvatskih voda javljaju dodatni zahtjevi za zemljištem. 
Stoga prosljeđujem pitanje nadležnim institucijama županije, pa i osobno gospodinu  Milanu 
Antoloviću, da se  očituje o tome.  
 Drugo pitanje odnosi se na problematiku rada Ureda državne uprave, koje nije u 
ingerenciji Istarske županije, međutim ja bih vam predložio, zbog ozbiljnosti problema  koji se 
odnose  na rad  službenika Ureda državne uprave, odnosno  na izdavanje građevinskih i 
lokacijskih dozvola, da uputite pitanje gospodinu Radovanu Juričiću, predstojniku Ureda 
državne uprave u Istarskoj županiji, da državni  službenici imaju nemoguće uvjete rada, što 
se  izravno reflektira na proceduru izdavanja građevinskih i lokacijskih  dozvola. I ne samo to, 
nego se u principu  reflektira  na  funkcioniranje pravne države. Kako taj problem traje  već 
dugi niz  godina, može se sumnjati da se radi o opstrukciji ili o  nemaru  državne uprave. Htio 
bih  navesti primjer problematike Ureda u Poreču, gdje se zaista službenici izuzetno trude da 
udovolje zahtjevima građanima, međutim nemaju ni osnovne uvjete za rad , čak do toga da 
nemaju papira za napisati  građevinsku  dozvolu. 
 /A. Peruško : Hvala. Isteklo vam je vrijeme/. 
 Molim vas da  to pitanje  proslijedite i  ministrici Marini Matulović Dropolić. 
 

ANTON PPERUŠKO : 
Hvala. 

 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Moguće da je točno  da  formalnog  saziva Povjerenstva vezano za Butonigu  nije 

bilo. To  ne želim negirati. Međutim, želim  iznijeti jedan drugi vrlo  važan stav. 
 Mi smo u više navrata jasno podržali  (1:30:33)  zahtjev pojedinaca, građana, koji su 
se okupili zbog nepravdi koje su učinjene oko  Butonige. To  sam  javno u nekoliko  navrata 
rekao, pisao i ministru Čobankoviću,  Hrvatskim vodama, i želim javno iznijeti stav 
Poglavarstva. Gospodin Milan Antolović je samo jedan od zaposlenika u  županiji, zadužen 
za tehniku i operativan posao, a za strategiju i takav tip odluke je  zaduženo Poglavarstvo.  
Želim javno iznijeti zahtjev da Hrvatske vode pravedno obeštete građane na lokaciji na kojoj  
žive oko Butonige i za zemljište koje im je potopljeno bez najave, što naravno nije  nešto što 
smo mogli očekivati od nadležnih  državnih institucija. Želimo pravednu naknadu, a ne 
nerazumnu naknadu, jer možda ima i nerazumnih zahtjeva. Svakako želimo pravednu  
naknadu poljoprivrednicima koji  žive na području Butonige i za zemljište koje im je  na taj 
način oduzeto. 
 Isto tako želim jasno reći da je  problem izdavanja građevinskih i lokacijskih dozvola 
definitivno jedan od ozbiljnih problema u našoj županiji. O tome sam razgovarao u više 
navrata  sa nadležnom  ministricom i sa gospodinom Radovanom Juričićem. Nažalost, u 
Poreču imamo još i dodatne probleme. Svi znate da sam i sam osobno  gradio jednu zgradu 
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u Poreču i da sam čekao otprilike godinu i pol dana  na potrebnu  dokumentaciju  da bi se 
došlo u stanje da mogu nešto graditi. To je zaista katastrofalno. I tako  svi građani imaju  istu 
situaciju i  sličan problem. Ja sam očekivao da će od 01.01. ove godine, jer je to bilo 
najavljeno, Istarska Županija u svom samoupravnom djelokrugu preuzeti izdavanje 
lokacijskih i građevinskih dozvola, i mi  smo se počeli pripremati za tu fazu. Međutim, u  
međuvremenu propisi koji su  trebali osnažiti zakon nisu doneseni. Dapače, to je  
promijenjeno i sada se očekuje da bi to moglo biti od 01.01. iduće godine. 

 Mogu najaviti,  kada  iz državne uprave izdavanje lokacijskih i  građevinskih dozvola 
pređe u samoupravni dio Istarske županije, pod Poglavarstvo Istarske županije, da ćemo se 
potruditi  da  uspostavimo poseban istarski sustav kako brzo i  kvalitetno izdavati lokacijske i 
građevinske dozvole. Praktički imamo sve gotovo za to, ali nažalost, nije u našoj ingerenciji i 
ništa ne možemo po tom pitanju učiniti, osim nastaviti  sa zahtjevom prema ministrici i 
kolegama koje rade u državnoj upravi, da uspostave barem malo efikasniji sustav od ovog 
današnjega. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala gospodinu županu. 

  Gospodine Ivančiću, imate pravo na minutu  
 

MAURO IVANČIĆ : 
Prvo, bih htio reći  da, nažalost, gospodin Milan Anolović, očigledno, na sjednici 

Gradskog vijeća Grada Buzeta, nije iskazao  podršku zahtjevima građana  s okolice 
Butonige. 
 Vezano za izdavanje građevinskih dozvola, ukoliko bi  lokalna samouprava preuzela 
ingerenciju nad izdavanje građevinskih  i lokacijskih dozvola, to  bio sukob interesa, zbog 
toga što znam da  lokalna samouprava izdaje prostorne i urbanističke planove. To bi bio 
izravan sukob interesa, nestao bi kontrolni mehanizam. Smatram da bi se sve te 
manipulacije i špekulacije sa građevinskim zemljištem,  samo  radikalno  povećala. Stoga 
mislim da na ovim osnovama kako stvari sada funkcioniraju ne bi bilo dobro ići u te 
promjene, nego jednostavno  treba ljudima omogućiti normalne uvjete rada, za što mislim da 
postoje financijska sredstva.    
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Gospodine Ivančiću, informacije radi, zakon je propisao da  veliki gradovi imaju 
ovlaštenja za  izdavanje građevinskih  dozvola. 
 Zaključujem drugu točku dnevnoga reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije.  

Prelazimo na 3. točku dnevnoga reda, koju  smo  naknadno uvrstili u  dnevni red. 
 
 AD – 3 

a) Odluka o prestanku mandata članice  Županijske skupštine Istarske 
županije 

b)   Verifikacija mandata članice   Županijske skupštine Istarske županije 
 

 Predsjednik ANTON PERUŠKO, izvijestio je Skupštinu da je  vijećnica dr. ANA 
MATIKA ŠETIĆ  podnijela ostavku  u Skupštini Istarske županije iz zdravstvenih  razloga, pa 
je Hrvatska demokratska zajednica  odredila novu članicu. 
 Ujedno je izvijestio da je na dan održavanja sjednice Skupštine Istarske županije 
razgovarao s gospođom Ana Matika Šetić, koja pozdravlja sve vijećnike, članove 
Poglavarstva, župana i zahvaljuje na suradnji.  
  Mandatno verifikacijska komisija je neposredno pred sjednicu održala svoju  
sjednicu, pa moli  predsjednika Mandatno  verifikacijske komisije Lina Dobrilu,  da podnese 
Izvješće Komisije. 
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LINO DOBRILA, predsjednik, podnio je IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE 
KOMISIJE sa 8. sjednice održane 29. siječnja 2007. godine 

 
Temeljem odredbi članka 24. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 

("Službene novine Istarske županije", broj 6/03, 10/04, 2/05 i 16/06), Mandatno - 
verifikacijska komisija, na sjednici održanoj dana 29. siječnja 2007. godine,  
 
utvrdila je slijedeće činjenice: 
 

Vijećnica Županijske skupštine Istarske županije dr. Ana Matika Šetić, je dana19. 
siječnja 2007. godine predsjedniku Skupštine podnijela pismenu odluku o ostavci na dužnost 
članice Županijske skupštine Istarske županije. 
 

Odlukom HDZ-a, Urbroj: 10/5-07/52, dostavljenom 29. siječnja 2007. godine 
predsjedniku Skupštine Istarske županije, utvrđeno je da je stranka čija je navedena 
kandidatkinja izabrana na izborima održanima, 15. svibnja 2005. godine, odredila slijedeću 
zamjenu u Skupštini Istarske županije: 
 

Umjesto dr. Ane Matike Šetić, dužnost vijećnice Županijske skupštine Istarske županije, 
obnašat će 

LOVORKA TOMIČIĆ IZ Pule, Mirna 1, 
 

8. na listi Hrvatske demokratske zajednice. 
 
Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje  
 

ODLUKU 
 o prestanku mandata članici Županijske skupštine Istarske županije 
 

             Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrđuje se dr. Ani Matika Šetić prestaje mandat vijećnice Županijske 

skupštine Istarske županije. 
                                                         Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 
RJEŠENJE 

o verifikaciji mandata članice Županijske skupštine Istarske županije 
 

       I. 
Umjesto vijećnice dr. Ane Matike Šetić, verificira se mandat vijećnice Županijske 

skupštine Istarske županije LOVORKE TOMIČIĆ iz Pule, Mirna 1. 
       II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 

Pošto se  nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO  zaključuje 
raspravu i 
konstatira da je Skupština primili  na znanje Izvješće Mandatno  verifikacijske komisije. 

Poziva vijećnicu Lovorku Tomičić  da  položi  svečanu prisegu, koju će pročitati na 
hrvatskom jeziku,  a potpredsjednica Viviana  Benussi, na talijanskom jeziku. Nakon toga će 
zamoliti gospođu Lovorku Tomičić da prisegne riječima «PRISEŽEM» ili «LO GIURO». 
 Moli vijećnicu  Lovorku Tomičić da ustane dok čita prisegu, što ona to i čini. 
 «Prisežem da ću  prava i obveze  člana Skupštine Istarske županije obavljati 
savjesno i odgovorno, radi gospodarskog , kulturnog i socijalnog probitka Istarske  županije i 
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da  ću  se u obavljanju  dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta 
Istarske županije te da ću  štititi i promicati regionalne  osobitosti Istre». 
 

VIVIANA BENUSSI , čita  tekst svečane prisege na talijanskom jeziku. 
 «Giuro  che svogero'  coscienziosamante e con  responsabilita'  l'incarico  derivatomi  
dei diriti  e doveri  di membro dell'Asemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturalle e 
sociale della Regione Istriana, che mi atterro'  allo Statuto  della Regione Istriana 
nell'espletamento dei miei doveri  di  membro, e che tutelero'  e affermero'  le peculiarita'  
dell'Istria». 
 
LOVORKA TOMIČIĆ :«PRISEŽEM». 
 

Predsjednik ANTON  PERUŠKO čestita kolegici vijećnici LOVORKI TOMIČIĆ, koja  
od  tog trenutka ima pravo ravnopravno učestvovati u radu  Skupštine Istarske  županije, pa 
je moli  da  potpišete  tekst svečane prisege, što je popraćeno aplauzom. 
 
 AD - 4  PRIJEDLOG PROGRAMA ZAŠTITE OKOLIŠA ISTARSKE 
                        ŽUPANIJE 
 
 Predlagatelj  za ovu točku  dnevnog red je Poglavarstvo Istarske županije. 
 Prijedlog    Programa zaštite okoliša  Istarske županije vijećnici su primili  poštom 
 Raspravu je održao Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 
Istarske županije. Zapisnik sa sjednice Odbora  vijećnici su primili na klupe. 

Uvodno obrazložen je za  ovu točku dnevnoga  reda dao je u ime Poglavarstva IVAN 
JAKOVČIĆ, predsjednik Poglavarstva Istarske županije. 

Vijećnik JOSIP ANTON RUPNIK, ispravlja krivi navod Ivana Jakovčića. 
LINO DOBRILA, predsjednik Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Istarske županije, izvijestio je Skupštinu da je Odbor aktivno učestvovao u 
pripremi  materijala za ovu točku dnevnoga reda kroz  dvije sjednice Odbora 

Odbor je na zadnjoj  svojoj  sjenici razmatrao konačni prijedlog Program i  utvrdio je   
 
    Z A K L J U Č A K 
 
1. Podržava se prijedlog Zaključka  i predlaže Skupštini Istarske županije da prihvati  

Program zaštite okoliša u predloženom tekstu 
2. Predlaže se Skupštini Istarske županije  da  obveže sve subjekte  za koje  

proizlaze zadaci iz ovog Programa da pristupe izradi detaljnih planova sa  
nosiocima, temama, vremenom izvršenja i financijskim izdacima za  realizaciju 
pojedinih planova. 

 U raspravi   su sudjelovali : ORIANO BULIĆ, u ime Kluba vijećnika ISDF-a, TEDI 
CHIAVALON, ispravak krivog navoda Oriana Bulića, LINO DOBRILA,  u ime Kluba 
vijećnika SDP-ea, JOSIP ANTON RUPNIK, u ime Kluba vijećnika HSLS-a, Zelenih, HNS-
a, TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda VIJEĆNIKA Josipa Antona Rupnika, u 
nastavku u  raspravi u ime Kluba vijećnika IDS-a, u pojedinačnoj  raspravi : MAURO 
IVANČIĆ, TEDI  CHIAVALON, ispravak krivog  navoda vijećnika Maura Ivančića, JOSIP 
ANTON  RUPNIK, TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda vijećnika Josip Antona 
Rupnika, DAMIR RADNIĆ, ORIANO BULIĆ, VLADIMIR GAŠPARINI, TEDI CHIAVALON , 
isprava dva kriva navoda, vijećnika Damira Radnića, ORIANO BULIĆ, ispravak krivog 
navoda Tedi Chiavalona, TULIO DEMETLIKA, odgovori na postavljena pitanja, MAURO 
IVANČIĆ, ORIANO BULIĆ, ispravak krivog navoda Tulia Demetlike, SILVANO HRELJA , 
ispravak krivog navoda Tulia Demetlike. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog   
Programa zaštite okoliša  Istarske županije, te nakon prvog glasanja utvrđuje da je Skupština 
sa  25 glasom «ZA», 1  glasom «PROTIV» i  6 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
PROGRAM R zaštite okoliša Istarske županije. Međutim , kako su neki  vijećnici dva puta 
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glasali, ponovljeno je  glasanje te nakon drugog  glasanja predsjednik ANTON PERUŠKO, 
utvrđuje da je Skupština sa 23 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i 8 «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  

   P R O G R A M 
 

zaštite okoliša Istarske županije 
 
        AD – 5  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA  MANDATNO – 

          VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
 
 Sjednicu po ovoj točki dnevnoga reda  je održala Komisija za izbor i imenovanja čiji 
su zapisnik vijećnici dobili  na klupe, iz kojeg se vidi da je zbog smrti vijećnika Borisa 
Vareška, predloženo da se izabere za člana Mandatno  verifikacijske komisije  vijećnik iz 
istog Kluba vijećnika HSLS, Zeleni, HNS-a, Mauro Ivančić.  
 Pošto  se nitko  nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Rješenja o imenovanju Maura Ivančića za člana 
Mandatno – verifikacijske komisije  Županijske skupštine Istarske županije, te nakon glasanja 
utvrđuje da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     R  J E Š E N J E 
 

o imenovanju člana  Mandatno – verifikacijske komisije   
 
      I. 
 Umjesto pok. Vijećnika Borisa Vareška, za člana Mandatno – verifikacijske komisije 
Županijske skupštine Istarske županije, imenuje se  MAURO IVANČIĆ iz Buzeta, Pračana 8. 
      II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u «Službenim 
novinama Istarske županije» 
 

AD - 6  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ODBORA ZA 
             MEĐUŽUPANIJSKU  I MEĐUREGIONALNU  SURADNJU,  
             TE ODNOSE S ISELJENIŠTVOM ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  
             ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

 Komisija  za izbor i imenovanje  predložila je Skupštini da se Mauro Ivančić izabere 
za člana Odbora za međužupanijsku i međuregionalnu  suradnju , te odnose s  iseljeništvom 
Županijske  skupštine Istarske županije. 

Pošto  se nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Rješenja o imenovanju Maura Ivančića za člana Odbora 
za međužupanijsku i međuregionalnu  suradnju , te odnose s  iseljeništvom Županijske  
skupštine Istarske županije, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  25 glasova «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     R  J E Š E N J E 
 
o imenovanju  člana Odbora za međužupanijsku i međuregionalnu  suradnju , te 
odnose s  iseljeništvom Županijske  skupštine Istarske županije 
 
      I. 
 Umjesto pok. Vijećnika Borisa Vareška, za člana Odbora za međužupanijsku i 
međuregionalnu  suradnju , te odnose s  iseljeništvom Županijske  skupštine Istarske 
županije, imenuje se  MAURO IVANČIĆ iz Buzeta, Pračana 8. 
      II. 

 26



 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u «Službenim 
novinama Istarske županije» 
 

AD - 7  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O IMENOVANJU  ČLANOVA  
             ODBORA ZA PITANJA ANTIFAŠISTIČKIH BORACA  
             NOR-a I BRANITELJA DOMOVINSKOG RATA 

 
LAURA ŠUPERINA, predsjednik Komisije za izbor i imenovanja izvijestila je Skupštinu 

da Komisija predlaže da se u Odbor za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja 
Domovinskog rata predlažu : 

1. Sergio Rigo, za predsjednika 
2. Vladimir Gašparini, za zamjenika predsjednika 
3.  Miho Valić, za člana 
4. Sadro Jurman za člana 
5. Lino Dobrila za člana 

  
Pošto  se  nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključio je 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog  Rješenja o imenovanju članova Odbora za pitanja 
antifašističkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog rata, te nakon glasanja utvrđuje da je 
Skupština sa 26  glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 
    R  J E Š E N J E 
 
o imenovanju članova Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja 
Domovinskog rata 
              I. 
 Za članove Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog 
rata, imenuju  se : 

1. Sergio Rigo, za predsjednika 
2. Vladimir Gašparini, za zamjenika predsjednika 
3.  Miho Valić, za člana 
4. Sadro Jurman za člana 
5. Lino Dobrila za člana ) 

               II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u  «Službenim 
novinama Istarske županije» 
 
 AD - 8  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU  

• Izvješća o stanju zaštite i spašavanja na području Istarske županije za 
      2007. godinu, 
• Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području 
      Istarske županije za 2007. godinu  

         
 Predlagatelj za ovu točku dnevnoga reda je  Poglavarstvo Istarske županije, koje za 
svog izvjestitelja odredilo Dina Kozlevca.  
 Prijedlog akta  vijećnici su primili   poštom. 
 Raspravu je održao matični Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo Istarske županije, čiji su zapisnik  vijećnici dobili na klupe.. 

U raspravi su sudjelovali : LINO DOBRILA,  u ime Kluba vijeća SDP-ea, ANTON 
PERUŠKO, ispričava se DINU KOZLEVCU što mu nije dao riječ da dade uvodno 
obrazloženje za ovu   točku dnevnog reda, koga je Poglavarstvo Istarske županije  
odredilo za svog izvjestitelja. Potom je riječ uzeo DINO KOZLEVAC, u ime 
predlagatelja, SILVANO HRELJA, u ime Kluba vijećnika HSU-a, u pojedinačnoj 
raspravi : JOSIP ANTON RUPNIK ,VLADIMIR GAŠPARINI , ANTON PRERUŠKO, DINO 
KOZLEVAC, odgovori na postavljena pitanja, u ime predlagatelja. 
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Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje odvojeno na glasanje 
Zaključak o prihvaćanju  

• Izvješća o stanju zaštite i spašavanja na području Istarske županije za 
      2007. godinu, te  nakon glasovanja 
• Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području 
      Istarske županije za 2007. godinu , te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 
     26 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
     donijela 

ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU 
  

• Izvješća o stanju zaštite i spašavanja na području Istarske županije za 
      2007. godinu, 
• Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području 
      Istarske županije za 2007. godinu  

        
 AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
                        ODLUKE O USTROJSTVU I DJELOKRUGU UPRAVNIH 
                        TIJELA ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Istarske županije, 
koje je za svog izvjestitelja odredilo Oriana Otočana, člana Poglavarstva Istarske županije 
zadužen za međunarodnu suradnju i europske integracije.  
 Prijedlog akta vijećnici su   primili   poštom. 
 U raspravi je  sudjelovao SILVANO HRELJA, VESNA IVANČIĆ, odgovor na 
postavljeno pitanje.  

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustroju i djelokrugu   upravnih tijela Istarske 
županije, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 25  glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
o izmjenama i dopunama Odluke o ustroju i djelokrugu upravnih tijela Istarske 
županije 
 

1. U članku 4. Odluke o ustrojstvu i  djelokrugu upravnih tijela Istarske županije 
(«Službene novine Istarske županije», broj 18/05), stavak 6. mijenja se i glasi :»Kao 
posebna ustrojstvena jedinica unutar Stručne službe za poslove Skupštine i 
Poglavarstva ustrojava se Odsjek za međunarodnu suradnju i europske integracije» 

2. Ova Odluka stupa na  snagu osam dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske županije»  

 
 AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  PLANA RASHODA 
                          ZA NABAVU MATERIJALA, DIJELOVA I USLUGA TEKUĆEG 

               I INVESTICIJSKOG ODRŽAVANJA SREDNJIH ŠKOLA I 
               UČENIČKI DOMOVA   ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2007. GODINU 

 
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo, koje je za svog 
izvjestitelja odredila Mladena Dušmana, pročelnika Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i 
sport Istarske županije. 

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili   poštom. 
 Raspravu je  održao matični Odbor za  društvene djelatnosti. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova  i usluga tekućeg i investicijskog  održavanja srednjih škola i 
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učeničkih domova Istarske županije za 2007. godinu, te nakon glasanja, utvrđuje da je 
Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 
          O D L U K U 
 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova  i usluga tekućeg i investicijskog  
održavanja srednjih  škola i učeničkih domova  Istarska županije za 2007. godinu  
 
 AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  PLANA RASHODA 
                          ZA NABAVU MATERIJALA, DIJELOVA I USLUGA TEKUĆEG 
                          I INVESTICIJSKOG ODRŽAVANJA OSNOVNIH ŠKOLA  
                          ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2007. GODINU 
 
 Prijedlog Odluke vijećnici su dobili s poštom. 
 Raspravu je  održao matični Odbor za  društvene djelatnosti. 

Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova  i usluga tekućeg i investicijskog  održavanja osnovnih škola 
Istarska županije za 2007. godinu, te nakon glasanja utvrđujem da je Skupština sa  25 
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    O D L U K U 
 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova  i usluga tekućeg i 
investicijskog  održavanja osnovnih škola Istarska županije za 2007. godinu  
 
 AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU PLANA RASHODA  
                          ZA NABAVU PROIZVEDENE DUGOTRAJNE IMOVINE 
                          I DODATNA ULAGANJA NA FINANCIJSKOJ  IMOVINI 
                          OSNOVNIH I SREDNJIH ŠKOLA ISTARSKE ŽUPANIJE  
                         ZA 2007. GODINU 
 
 Prijedlog Odluke vijećnici su dobili  poštom. 
 Raspravu je  održao matični Odbor za  društvene djelatnosti. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o prihvaćanju  Plana rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne  imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i 
srednjih škola   Istarske županije za 2007. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština 
sa  26 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
o prihvaćanju  Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne   imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola   Istarske županije za 
2007. godinu 
 
 AD –13  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA ODLUKU 
                          UPRAVNOG VIJEĆA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 
                          NOVIGRAD O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA 
 
 Predlagatelj za  ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo, koje za svog 
izvjestitelja odredilo  prim. Dr. Romanitu Rojnić, pročelnicu Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu  skrb Istarske županije. 

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili  poštom. 
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Raspravu je održao matični Odbor za društvene djelatnosti  Skupštine Istarske 
županije. 

Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku 
Upravnog vijeća Doma za starije i  nemoćne osobe Novigrad o izmjenama i  dopunama 
Statuta, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 27 glasom «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
          O D L U K U 
 
o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i  nemoćne osobe 
Novigrad o izmjenama i  dopunama Statuta 
 
 AD 14 - PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA ODLUKU 
                          UPRAVNOG VIJEĆA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 

     «DOMENICO PERGOLIS» ROVINJ O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
               STATUTA 
  
Predlagatelj za  ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo, koje za svog 

izvjestitelja odredilo  prim. Dr. Romanitu Rojnić, pročelnicu Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu  skrb Istarske županije. 

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili  poštom. 
Raspravu je održao matični Odbor za društvene djelatnosti  Skupštine Istarske 

županije. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 

zaključuje raspravu i dajem na glasanje prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku 
Upravnog vijeća Doma za   starije i  nemoćne osobe  «Domenico Pergolis» o izmjenama i  
dopunama Statuta, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 27 glasom «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
       O D L U K U 
 
o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za   starije i  nemoćne osobe  
«Domenico Pergolis» o izmjenama i  dopunama Statuta 
 

AD – 15 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA ODLUKU 
                       UPRAVNOG VIJEĆA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 
                        «ALFREDO ŠTIGLIĆ» O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA 

 
Predlagatelj za  ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo, koje za svog 

izvjestitelja odredilo  prim. Dr. Romanitu Rojnić, pročelnicu Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu  skrb Istarske županije.   

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili  poštom. 
Raspravu je održao matični Odbor za društvene djelatnosti  Skupštine Istarske 

županije. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 

zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku 
Upravnog vijeća Doma za   starije i  nemoćne osobe  «Domenico Pergolis» o izmjenama i  
dopunama Statuta, te nakon glasanja utvrđujem da je Skupština sa 27 glasova «ZA», bez  
glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
        O D L U K U 
 
o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i  nemoćne osobe  
«Alfredo Štiglić» Pula o izmjenama i  dopunama Statuta 
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AD – 16 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA ODLUKU 

                          UPRAVNOG VIJEĆA DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 
                          RAŠA O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

               STATUTA 
 
 Predlagatelj za  ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo, koje za svog 
izvjestitelja odredilo  prim. Dr. Romanitu Rojnić, pročelnicu Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu  skrb Istarske županije. 

Prijedlog Odluke vijećnici su dobili  poštom. 
Raspravu je održao matični Odbor za društvene djelatnosti  Skupštine Istarske 

županije. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 

zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku 
Upravnog vijeća Doma za   starije i  nemoćne osobe  «Domenico Pergolis» o izmjenama i  
dopunama Statuta, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  glasom 27 glasova  «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
      

      O D L U K U 
  
o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i  nemoćne osobe  
Raša o izmjenama i  dopunama Statuta  
 
 AD – 17 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU SUDACA POROTNIKA 
                          ŽUPANIJSKOG SUDA U PULI 
  
 Zapisnik sa sjednice Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su dobili  na klupe. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog Rješenja o imenovanju  sudaca porotnika  
Županijskog  suda u Puli, te nakon glasanja utvrđujem da je Skupština sa  27 glasova «ZA», 
bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    R J E Š E N J E 
 
      o imenovanju  sudaca porotnika  Županijskog  suda u Puli  
 
  Za suce porotnike Županijskog suda u Puli, imenuju  se : 

1. Klaudio Višković iz Labina, Katuri 25, 
2. Romano Smoljan iz Labina, Prilaz Griža 11, 
3. Mario Ilijašić iz Rapca, Jadranska 2, 
4. Marija Bobanović Čolić iz Labina, Prialaz Griža 1, 
5. Miljenko Baćac iz Potpićna, Marišće 44, 
6. Josip Vretenar iz potpićna, Oršani 49/b, 
7. Bruno Miletić iz Raše, Liburnijska bb, 
8. Mladen Murgić iz Buzeta, Naselje Goričica 4, 
9. Tanja Benčić iz Buzeta, Naselje Goričica 52, 
10. Marjana Vivoda iz Buzeta, Naselje Franečići 24, 
11. Črnja Damir iz Pazina, Drščevka 13/2, 
12. Černeka Ester iz Pazina, Beram 12, 
13. Edita Jeromela iz Pazina, Josipa Voltića9, 
14. Josip Šišović iz Pazina, Josipa  Voltića 18, 
15. Vjekoslav Milotić iz Pazina, Stari Pazin  23, 
16. Bruno Gortan iz Pazina, Stari 5, 
17. Petar Ukotić iz Pazina, V.C.Emina 6, 
18. Aleksandar Velan iz Pazina, Jurja Dobrile 5, 
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19. Pinezić Ernesto iz Tinjana,  Pinezići 44, 
20. Miran Fabris iz Tinjana, Kringa 36, 
21. Vladimir Antolović iz Tinjana, Bašići 28, 
22. Stjepan Jaklin iz Pule, Jelušićev prilaz 5, 
23. Radenko Grgeta iz Pule, J. Voltića 7, 
24. Sonja Duras iz Pule, Jelušićev prilaz 5, 
25. Baženka Butorac iz Pule, Prilaz Monte Capeletta 1, 
26. Tomislav Butorac iz Pule, Prilaz Monte Capeletta 1. 

 
 AD – 18 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA 
                          UPRAVNOG VIJEĆA VISOKE TEHNIČKE ŠKOLE 
                          U PULI – POLITEHNIČKI STUDIJ 
 
 Zapisnik sa sjednice Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su dobili   na klupe. 
 U raspravi po ovoj točki dnevnoga reda sudjelovali su ORIANO BULIĆ, LAURA 
ŠUPERINA, odgovor na postavljeno pitanje. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje Rješenje o imenovanju članova Upravnog vijeća 
Visoke tehničke škole u Puli – Politehnički studij , te nakon glasanja utvrđujem da je 
Skupština sa  24 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 
 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju članova Upravnog vijeća Visoke tehničke škole u Puli – Politehnički 
studij  
      1. 
 U Upravno vijeće Visoke tehničke škole u Puli – Politehnički studiji, imenuje se : 

1. Mladen Dušman, 
2. Lucija Debeljuh, 
3. Fabio Jeličić 

2. 
  Ovo Rješenje stupa na snagu dnom donošenja, a objavit će se u  u «Službenim 
novinara Istarske županije» 

 
 
Time je iscrpljen dnevni red i predsjednik ANTON PERUŠKO zaključuje 24. sjednicu 

Županijske skupštine   Istarske županije. 
Sjednica je zaključena u  20,30 sati.  

 
 
 
 
STENOGRAFSKI ZAPISNIK VODIO :    PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                  ANTON PERUŠKO 
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